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GRAD NA TLEH ALI V OBLAKIH?

ČETRTI STEBER
Me res ne poznate?
Jaz sem Kraljica, 
z bifeja pri Kralju, 
kije moja polovica.
Od tegaje dvajset 
let že minilo, 
a meni se zdi, 
da seje včeraj zgodilo, 
ko smo delali Ješte 

IH za vsako monado,
■ se šli kar koncerte, 

al' vsaj briškolado.
Zdaj mi penzijo daje 
ta naša država, 
čeprav dobro vem, 
da sem mlada in zdrava. 
Zato glej, da na sliki 
bom delala vtis, 
da sem kandidatka, 
za upokojensko Miss.

(Mef) Pa smo le dočakali predstavitev bodočega 
mladinskega centra Arrigoni. Zgodilo se je v torek, 17. 
januarja 2005, začelo pa sc je že najmanj dve desetletji 
pred tem, ko so takratni zsmsjevci dali prvo pobudo za 
ureditev mladinskega centra v, že takrat razpadajoči 
stavbi, v parku Arrigoni. Njihove zamisli seveda še 
zdaleč niso segale tako daleč, da bi razmišljali o podrtju 
stavbe in gradnji novega poslopja. Pravzaprav so 
razmišljali o tem, da bi potrebovali nekakšen večji 
mladinski klub, kjer bi lahko pripravili kakšen večji 
koncert in imeli še nekaj prostorov za prostočasovne 
dejavnosti. In čeprav so vodilni možje takratne občinske 
uprave prikimavali je vse ostalo zgolj pri želji. Počasi se 
je oblikovala že legenda o neuresničeni ideji, vse dokler 
ta zamisel ni ponovno zaživela med nekaterimi izolskimi 
mladinci, ki so se kasneje združili v organizacijo oziroma 
gibanje Mladi za Izolo, ki ima v občinskem svetu dva 
izvoljena predstavnika, pred kratkim pa so njihovi najbolj 
izpostavljeni aktivisti bili izvoljeni tudi v vodstvo izolskih 
socialnih demokratov. To seveda ne preseneča, saj so bili 
s strani te politične stranke ves čas deležni podpore pri 
njihovih projektih, od Zduženih iger narodov in Young 

voices do gradnje kluba KT1 
in mladinskega centra 
Arrigoni kot največjega 
projekta v sklopu gesla: Izola, 
mladim prijazno mesto.

{C Banica Koper

19. ianuar 2006

Zamisel ima zagotovo veliko pristašev a ne manjka tudi 
tistih, ki so prepričani, da gre za tipično politično 
gradnjo gradov v oblakih. Če je verjeti besedam županje 
in odgovornih strokovnih delavcev, da bo mladinski 
center Arrigoni odprl svoja vrata že čez dve ali tri leta, 
potem so se ti oblaki spustili zelo nizko. To je seveda 
dobro, ker neka zamisel postaja stvarna, je pa tudi slabo, 
saj se v oblakih bolj slabo vidi. V megli je namreč moč 
skriti celo vrsto vprašanj, od tega ali smo dovolj bogata 
občina, da si lahko privoščimo gradnjo takšnega 
večnamenskega centra z mladinskim hotelom, ki naj bi 
ga upravljali mladi, do vprašanja, ali bodo nosilci te 
ideje, ki se že selijo v trideseta, takrat še vedno mladi. 
No ja, ambicioznih naslednikov, ki bi od občine prav 
radi prejeli v dar upravljanje tako velikega centra jim 
zagotovo ne bo zmanjkalo, vprašanje pa je, če bo to 
takrat še vedno prava rešitev.
Nekdanji zsmsjevci so danes med najbolj skeptičnimi 
opazovalci bodočega Arrigonija. Morda zato, ker so bili 
večno bitko s pomanjkanjem denarja in niso živeli od 
evropskih skladov, ali pa preprosto zato, ker so stari in 
si ne upajo. Upravljale! izolskega proračuna si upajo. 
Kot smo že slišali: sanje so dovoljene.
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PRAZNE RIBIŠKE MREŽE

Medtem ko lepo število slovenskih morskih ribičev še 
naprej nestrpno spremlja gibanje jate cipljev v piranskem 
zalivu pa drugi čakajo na lepše vreme, saj jim burja 
onemogoča ribolov in mreže so vse pogosteje na suhem.

AVTO CENTER Avto Center Jereb. Izolo 
www.o-jereb.*l

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTT's NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

PREDVOLILNE DILEME
Volilno leto je tu, politiki in politikanti vseh vrst, ki jim je na zadnjih 
volitvah spodletelo, se na vse pretege trudijo, da bi prišli na oblast, tisti 
na oblasti pa se še bolj trudijo, da bi se tam obdržali. Časi, ko je nekdo 
z zaporedno številko štirinajst, jasno, glasno in nedvoumno izjavil " 
Država - to sem jaz!" in s tem problem volitev v trenutku razrešil, so se 
spremenili. Ne, da omenjenemu štirinajstemu podobnih ni več, le tako 
neposredno in na glas si tega ne upajo povedati. Ker so lokalne volitve 
pred nami. bi se temu primeren razglas danes glasil: " Občina - to sem 
jaz !" Kdo je to JAZ ni treba razlagati, saj to lahko preberemo v Zakonu 
o lokalni samoupravi. Težje novodobni Štirinajsti najdejo odgovor na to, 
kaj je to občina, kje so torej meje njihovih fevdov in kdo so njihovi 
podaniki. Glede na to, da v zvezi s tem občasno naletijo na težave in se 
nekateri skušajo izmikati njihovim željam in ukazom, postaja vprašanje 
vsak dan bolj pomembno. Kako je torej s to stvarjo?
KAJ JE OBČINA IN KDO JE KDO V OBČINI
Oziroma, kaj sploh pomenita pojma "občina Izola" in "Občina Izola".
Dileme se pojavijo praviloma takrat, ko postane v vsakdanji rabi pojem 
"občina" sočasno zamegljen, dvoumen in abstrakten, pa tudi jasen in zelo 
konkreten. Poleg tega pa stvar postane nevarna in neprijetna takrat, ko si 
nek "JAZ" prične domišljati, da mu je bila z izvolitvijo dana oblast in 
pravica v času svojega mandata z "občino" početi, kar gaje volja.
Da bi vsaj nekoliko pripomogel k razrešitvi dilem predlagam, da pojem 
"občina" delimo na dva pojma in sicer: na pojem občina, kjer občina 
pišemo z malo začetnico (občina Izola) in pojem občina, kjer občina 
pišemo z veliko začetnico (Občina Izola).
Nesporno je, da "občino Izola" tvorijo trije segmenti prebivalstva :
-Civilna družba (prebivalci občine Izola, posamezniki, družine, prostovoljna 
društva itd., ki mu bomo rekli "občina" in šteje nekaj nad 15.000 duš).
-Javni sektor (segment prebivalcev, ki sredstva za življenje in delo črpa iz 
proračunov in mu bomo rekli Občina, ter šteje nekaj desetin, oziroma 
slabo stotnijo duš),
-Zasebni sektor (segment prebivalcev, ki sredstva za življenje, delo in 
polnjenje proračunov ustvarja na trgu in vse to plačuje iz lastnega žepa 
ter šteje v Izoli približno 5000 duš).
Nesporno je, da "Občino Izola" sestavlja izključno javni sektor občine, 
organiziran v skladu z Zakonom o lokalni samoupravi (županja, Občinski 
svet, Nadzorni odbor, Občinski uradi,..), ki ga predstavlja nekaj desetin 
sicer hitro množečih se funkcionarjev, uradnikov in drugih nivojev javnih 
uslužbencev. Upravna enota ne spada v sestavo Občine Izola. Nesporno je, 
da ima občina Izola eno (1), legalno in legitimno izvoljeno županjo 
BREDO PEČAN, ki je po zakonu odgovorna za organiziranje, vodenje in 
na sploh delovanje Občine Izola, ki ji je županja brezprizivno vsilila naziv 
"občinska uprava" in jo s tem opredelila kot njej popolnoma, v celoti in v 
vsem (saj veste za načelo "kadija toži - kadija sodi") podrejen birokratski 
aparat.
Če torej nekje preberete, da je neko podjetje sponzoriralo določeno 
prireditev ali prispevalo za nakup medicinskih pripomočkov je treba 
vedeti, da so sredstva za to sponzorji prispevali iz lastnih žepov. Če pa 
preberete, da je občina Izola in županja kot pokroviteljica, sofinancirala 
ali financirala neko prireditev ali pa financirala neko investicijo, to ni šlo 
iz žepa županje ali zaposlenih na Občini Izola, temveč, posredno preko 
proračuna, iz žepa davkoplačevalcev. Stavim pa, da še nikoli niste prebrali 
na primer: Občina Izola in županja Breda Pečan sta del sredstev, 
pridobljenih iz davkov, prodaje občinskega premoženja in zadolževanja 
občine, namenili za prireditev "kruha in iger" za občane Izole in turiste. V 
večini tekstov, v katerih nastopa županja, so pojmi tako pomešani, da ni 
jasno kdo pije in kdo plača, nakazujejo pa na enačbo “županja = občina 
Izola = Občina Izola”.
Sicer pa vsebina očitno ni važna. Važno je, da se v medijih pojavi debelo 
tiskano ime županje in da je to povezano samo in izključno s pozitivnimi 
rezultati česar in kogar koli.

"■'***-. s.

KDO BI JIH RAZUMEL
Vsi razumemo, da nekdo najde ali celo kupi barvni spray in z njim 
napiše in nariše neka svoja občutenja in razmišljanja na najbližjo ravno 
steno. Morda ne razumemo ampak vzamemo na znanje in skušamo 
razumeti, posebej takrat, ko kdo prebarva s svojimi napisi komaj 
prepleskano fasado. Težava pa nastane takrat, ko nihče ne ve, kaj je 
avtor hotel povedati oziroma zapisati, čeprav se da razumeti, da mu je 
nekaj hodilo po glavi, le izraziti se ni znal. Tudi za najnovejši napis 
na rokometni dvorani velja nekaj takega in čeprav nadaljevanje sledi 
na naslednji steni ostaja misel nedorečena. Upravljale! dvorane vabijo 
avtorja naj se javi pri njih in pomagali mu bodo k boljšemu izražanju 
njegovih misli (ali čustev).

PRIMER " LIPA ", ŽUPANJA IZOLE IN 'SENCA GOSTINSKEGA ZAKONA"
Pisanja tega članka se ne bi lotil, če nebi izolska županja Breda Pečan v 
članku, objavljenem v Primorskih novicah pod naslovom "Senca 
gostinskega zakona ", skrajno sprenevedavo in javno zastavljala vprašanje 
o tem, kdo je pravzaprav pristojni organ občine, ki lahko predlaga zaprtje 
nekega lokala. Vprašanje, izpostavljanje katerega je po mojem mnenju 
namenjeno le načrtnemu preusmerjanju misli bralcev v županji ljubo smer 
je možnost, da se v zelo pozitivnem kontekstu (" skrb za varnost") njeno 
ime pojavi v javnosti. In to na račun tragičnih dogodkov, ki so zahtevali 
smrt treh mladih deklet. Kot da je zaprtje nekega lokala edino, kar je 
potrebno in MOŽNO storiti, pri čemer županja že vnaprej ve, da 
zapiranje lokalov ni v njeni domeni!
O tem, kako Občina in županja izvajata in izpolnjujeta izvirne naloge 
Občine (21. člen Zakona o lokalni samoupravi), pa nič!
Zato županji Izole, ki je preobremenjena s tekanjem med Izolo, Ljubljano 
in Brusljem ter jo očitno šele tragedija in strah pred kakršnokoli 
potencialno (so)odgovornostjo, če se kaj takega zgodi v Izoli, prisili (kot 
pravi v članku iz Primorskih novic), k temu, da se posveti problemu in se 
poglobi v "ugotavljanje razmer", predlagam izvedbo naslednjega postopka : 
Županja Breda Pečan naj nemudoma organizira sestanek predstavnikov 
dejavnosti turizma vseh treh sektorjev (javni, zasebni in civilni). Sestanka 
se morajo udeležiti obvezno vsaj:
Breda Pečan - kot županja in najodgovornejša oseba za organiziranost in 
delovanje javnega sektorja in Občine Izola,
Breda Pečan - kot nadomestek za večno neobstoječega direktorja Zavoda 
za turizem v sklopu Občine Izola in kot zastopnica organov Zavoda,
Breda Pečan-kot predsednica strateškega sveta (občina Izola+Občina Izola) 
Alojz Pečan - kot direktor (predsednik ?) TGZ Izola g.i.z. kot 
predstavnik zasebnega sektorja,
Alojz Pečan - kot predsednik Turističnega društva v Izoli in v tej vlogi 
zastopnik civilne družbe.
Županja Breda Pečan naj nato povabi k aktivnemu sodelovanju na 
sestanek še poslanko v državnem zboru, gospo Bredo Pečan kot 
zastopnico /predstavnico zakonodajne oblasti Republike Slovenije.
Tema sestanka naj bo: Skrb za varnost občanov in turistov v občini Izola 
in za to odgovorni organi v Občini Izola.
Glede na to,da je varnost občanov in turistov v Izoli izrednega pomena za 
kakovost življenja in bivanja in torej brez dvoma tudi v javnem interesu, 
upam, daje predlog času in kraju primeren.
Upam tudi, da bo županja Breda Pečan, v kolikor bo do izvedbe 
predlaganega postopka prišlo, rezultate javno objavila.

Mitja Podgornik 
(občan občine Izola)i



Predstavitve

MLADINSKI CENTER ARRIGONI |E NARISAN
V izolski palači Manzioli se v torek zvečer predstavili elaborate, ki so 
sodelovali na javnem natečaju za gradnjo bodočega mladinskega centra v 
parku Arrigoni. Kot je znano bodo staro stavbo v kateri je danes 
telovadnica ter nekaj stanovanjskih prostorov ter letni kino, podrli, tam 
pa naj bi, po zagotovitvah občinske občinske oblasti, zrasel sodoben 
mladinski center.
Vsebina tega objekta je bila javnosti dolgo skrita, čeprav so na predstavitvi 
nagrajenci posebej pohvalili dobro pripravo projektne naloge, kar pomeni, da 
so že pred časom dobili jasne napotke, kaj naj bi se v tem objektu uredilo in 
dogajalo. Prijavilo se je kar 16 projektnih organizacij in posameznikov, na 
koncu pa se je komisija odločila za project Adrie domus iz Portoroža, katere 
mladi arhitekti so pripravili elaborat, ki je prejel prvo nagrado v višini nekaj 
več kot 2 milijona tolarjev in bo tudi doživel izdelavo celotne projektne 
dokumentacije. In kaj bomo, če bo občina uspešna pri iskanju evropskega 
denarja, dobili v načrtovani stavbi?
VELIKA DVORANA IN MLADINSKI HOTEL
Komisija je zapisala, da jih elaborate prepriča z jasno zastavljenimi in 
prepričljivo izpeljanimi izhodišči, z dobro organizacijo dejavnosti mladinskega 
centra in hotela.
Objekt je razdeljen na dva dela: zahodni je namenjen mladinskemu 
hotelu (hostelu) vzhodni pa mladinskemu centru. Upravni del tik ob 
vzhodni fasadi je ne le funkcionalno temveč tudi vizuelno ločen trakt, spodnje 
etaže tega dela so namenjene servisnim funkcijam, garaža ima uvoz v 
nadaljevanju servisnega dovoza za Oder in je na nivoju povezana s kletjo 
glavne stavbe. Zanimivo zasnovana in racionalna konstrukcija omogoča 
optimalno fleksibilnost mladinskega centra in hostela, kar elaborat dokazuje s 
prikazi možnih načinov delitve in uporabe prostorov.
Razdelitev funkcij in ločitev mirnejšega hostela od živahnejšega MC sta 
logična. Ustrezno rešitev predstavlja delitev prostorov MC na hrupne v 
suterenu in mirne v višjih etažah.
Velika dvorana predstavlja nesporno programsko sredisce MC in skupaj z 
vidnimi jeklenimi predalčji, ki nosijo etažo nad njo ustvarja - pri edinem od 
vseh natečajnih predlogov - od daleč viden, dejavnosti centra in zgodovini 
lokacije ustrezen in prepoznaven nagovor obiskovalcev.
Po mnenju komisije prikazana delitev fasade na tri lahko razpoznavne dele, 
(čeprav cca štiri metre visoko in 24 m dolgo prcdalčje na prvi pogled morda 
deluje skoraj grobo), izhaja iz inteligentne delitve funkcij in domiselne 
konstrukcije, skupaj s preprosto tehnično zasnovo pa v celoti odgovarja tudi 
okoljskim zahtevam in pričakovanjem.
Glede na to, da iz zapisanega morda niste izvedeli prav veliko o tem, kaj 
naj bi se tam dogajalo in kdo naj bi tam dobil svoj življenski prodor 
vas vabimo, da si nagrajene in ostale elaborate ogledate v pritličju 
Manziolijeve palače. Razstava bo odprta do 9. februarja.

KO TUDI CIVILNE INICIATIVE UTIHNEJO
V zadnjih uradnih objavah, ki smo jih objavili 29. decembra je bil objavljen 
sklep in javno naznanilo o javni razgrnitvi in obravnavi predloga odloka o 
lokacijskem načrtu Leninova - Elvire Vatovec. Na prvi pogled majhen poseg 
v prostor, saj gre za območje med dvema ozkima ulicama ob cesti Oktobrske 
revolucije, v resnici pa bo tam zrasel velik stanovanjski objekt, ki bi si 
zagotovo zaslužil nekaj več pozornosti javnosti. No ja, morda pa se bo to 
zgodilo ob javni obravnavi, ki je napovedana za sredo, 1.februarja 2006 ob 
18.00 uri v prostorih Kulturnega doma Izola. Celotna dokumentacija pa bo na 
ogled do 10. februarja.
KA) BO ZRASLO V TRIKOTNIKU?
Glede na namembnost, funkcijo in oblikovanje prostora se območje 
obravnave deli na območje večstanovanjskih objektov (vzhodni in osrednji 
del) ter območje individualnih stanovanjskih objektov (zahodni del).
V območju večstanovanjskih objektov je predvidena gradnja stanovanjskih 
objektov s poslovnimi površinami v pritličju (oskrbne in storitvene dejavnosti), 
izgradnja dvoetažne podzemne garaže pod predvidenimi objekti in zunanjimi 
površinami, nadzidave, rekonstrukcija Ulice oktobrske revolucije in Kosove 
ulice, urejanje prometnih površin itd, v območju individualnih stanovanjskih 
objektov pa je predvidena gradnja individualnega stanovanjskega objekta, 
nadzidava, dozidave, vzdrževalna dela, adaptacije, rekonstrukcije in 
nadomestne gradnje, spremembe namembnosti pritličij obstoječih objektov, 
rušitve in odstranitve obstoječih objektov in neustreznih stavbnih delov in 
pomožnih objektov itd.

Celoten sklop je podkleten z dvema etažama parkirišč. Objekti so namenjeni 
stanovanjski rabi, ki se v pritlični etaži lahko dopolnjuje s centralnimi 
dejavnostmi. V celotnem sklopu je predvideno 83 stanovanj in cca do 280 
m2 poslovnih površin.
Ob Leninovi ulici je predvidena ohranitev treh individualnih stanovanjskih 
objektov (z možnostjo nadzidave, dograditve oziroma nadomestne gradnje, 
predvidena je gradnja novega individualnega stanovanjskega objekta, 
predvidena je ohranitev individualnega stanovanjskega objekt ob Ulici 
oktobrske revolucije ter obstoječega dostopa.
Skratka, na tem območju bo zrasel še en, razmeroma velik stanovanjski 
objekt, ki k sreči ni zrcalna podoba takoimenovanega Alkatraza ampak z 
nekaterimi rešitvami vendarle skuša vnesti malo več mediteranskosti v 
načrtovano pozidavo.

Izola • Kristanov trg 2, tel. 05/ 640 11 10, fax: 05/ 64011 11

080 18 33BREZPLAČNA
TELEFONSKA

ŠTEVILKAOBALA V MALEM

nepremičnine
www.sifra-nepremicnine-sp.si
NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL
IMAMO LICENCO MOPE IN 15 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI
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S.p. Ivan Konstantinovič univ.dipl.ekon.
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Seniorji o reformah

VSI V POKO) PRI 65 LETIH IN S 40. LETI DELA?
Spoštovane seniorke in seniorji in vse ostale upokojenke in 
upokojenci. V našem društvu Seniorjev Slovenije smo na 
zadnji seji izvršilnega odbora DSS sprejeli pripombe na 
predvidene gospodarske in socialne reforme, ki jih vam 
želimo predstaviti tudi v Mandraču in seveda pričakujemo 
tudi vaša mnenja in prispevke.
Naše pripombe se nanašajo predvsem na tisti del predvidenih 
reform, ki imajo določen vpliv na standard upokojencev.
1. Pokojninske reforme
Z reformami pokojninskega sistema, ki so se začele v letu 1999 
in se dograjevale vse do leta 2004, so se upokojencem rapidno 
zmanjševale pokojnine. Tako je delež pokojnin v BDP padel z 
12,09 Odstotka v letu 1999, na 10,84 odstotka v letu 2004. Število 
upokojencev se je pa v istem obdobju povečalo s 476.000 na 
524.000. Prav tako se je poslabšalo razmerje med pokojninami in 
plačami v škodo upokojencev, saj predstavlja pokojnina v letu 
2004 samo 70,2 odstotka povprečne plače, napram 75,8 odstotka 
v letu 1999. Z reformo v letu 2005 se je trend upadanja pokojnin 
zmanjšal in bo po oceni za leto 2005 znašal delež pokojnin v 
BDP 10,74 odstotka. Zaradi nadaljnega povečanja števila 
upokojencev predstavlja povprečna starostna pokojnina manj 
kot 70 odstotkov povprečne plače.
Delež pokojnin v BDP se bo zmanjševal tudi v naslednjih letih in 
to iz naslednjih vzrokov:
a) Do leta 2025 se bo vsako leto zmanjšal odstotek za izračun 
pokojnine od pokojninske osnove za 0,5 odstotka.
b) Usklajevanje pokojnin s plačami poteka na osnovi rasti bruto 
plač. Z zmanjševanjem davka na plače se bruto plače ne bodo 
povečale.
c) Poračun se izračunava samo na osnovi rasti plač v devetih 
mesecih tekočega leta na predhodno celo leto, torej se za del
inflacije zmanjša realna pokojnina.
d) Vse pokojnine se usklajujejo med seboj, ne oziraje se na to, v 
katerem obdobju je bil opravljen izračun. Po našem mišljenju bi 
bilo potrebno ponovno analizirati usklajevanja navedena pod 
točko b,c in d.
Podpiramo pa reforme, ki bi imele za cilj dolgoročno 
stabilizirati ZPIZ in se prilagajati demografskim gibanjem v 
državi. To je , zmanjševanju rojstev in staranju prebivalstva.
Zaradi tega predlagamo:
* Enotna starostna doba za ženske in moške 65 let. Materam se 
glede na število otrok benificira del starostne dobe.
* Enotna delovna doba za ženske in moške 40 let. Materam se 
prav tako benificira del delovne dobe.
* Ponovo določiti mejo pri kateri starosti se lahko upokoji 
delavec s polno delovno dobo 40 let.
♦Destimulirati odhod v pokoj pred 65 letom starosti.
* Stimulirati delovno aktivnost tudi po 40 letih delovne dobe in 
to z višjo pokojnino in zmanjšanjem prispevka za pokojninsko 
zavarovanje in to vse do 70. leta starosti.
* Določiti najnižjo delovno dobo za zaposlene, ki pri 65. letu 
starosti nimajo 40 let delovne dobe.
V Sloveniji znaša delež aktivne populacije v starosti skupini 
55 do 65 let samo 29 odstotkov in je med najnižjimi v 
Evropi, kje znaša povprečni delež 41 odstotkov. Prav tako je 
med najnižjimi starost ob upokojitvi, ki znaša pri nas 59 let, 
na Japonskem pa 69 let. Za takšno stanje so razlogi predvsem, 
stečaji podjetji in tehnološki viški, ki se najhitreje rešujejo zaradi 
liberalnega sistema z upokojitvijo. Poleg tega pa je izredno 
prisotna tudi siva ekonomija, ki omogoča delavcem, ki izpolnijo 
prvi pogoj za upokojitev, da še naprej delajo na sivem trgu. 
Poseben problem so manjši S.P in D.O.O., ki poceni zaposlujejo 
okrog 100.000 delavcev in se zanje prispevki za pokojninsko in 
zdravstveno zavarovanje plačujejo po najnižji možni stopnji ali pa 
se celo ne plačujejo. Plačevanje teh prispevkov bi bilo potrebno 
normirati glede na kvalifikacijo zaposlenih.

2. Zdravstvene reforme
Zaradi večje racionalnosti podpiramo razvoj zasebnih ordinacij v 
primarnem zdravstvu in zasebnih specialističnih ambulantah. 
Mora pa zasebnik delati po standardih in navodilih dajalca 
koncesij. Osnovno zdravstvo naj bi se v celoti pokrivalo iz 
javnega zavoda za zdravstveno zavarovanje. Zaradi 
racionalnejšega poslovanja in boljše kontrole naj bi se preneslo 
prostovoljno ( obvezno ) zavarovanje na javni zavod. Pri izračunu 
premij pa bi moral biti večji poudarek na solidarnosti.
3. Davčne reforme
Pri uvedbi enotne davčne stopnje moramo predvideti negativne 
učinke za revnejše sloje prebivalstva; med njimi je velik del 
upokojencev. V letu 2004 je 82 odstotkov upokojencev prejemalo 
manj kot 150.000 sit mesečno, 52 odstotkov pa manj kot 100.000 
sit. Povečali bi sc stroški za prehrano, zdravila,komunalne 
storitve, storitve v bolnišnicah, socialnih domovih itd. Ti stroški 
pa predstavljajo največjo postavko pri izdatkih upokojencev. 
Podražitev zdravil in zdravstvenih storitev pomeni, da Zavod za 
zdravstveno zavarovanje s sedanjim sredstvi ne bi mogel pokrivati 
teh stroškov.
Podpiramo pa prizadevanja za poenostavitev davčnega sistema, za 
zamanjšanje progresije pri dohodnini, postopno ukinitev davka na 
plače, uvedbo davka pri prodaji nepremičnin in vrednostnih 
papirjev, povečanje taks na avtomobile, jahte, vikende itd., 
povečanje trošarin za alkohol, tobačne izdelke in pogonska goriva. 
Nujno je potrebno povečati kontrolo nad sivo ekonomijo.
Podpiramo uvedbo centralne baze podatkov zaradi boljše kontrole 
nad porabo socialnih pomoči in popustov. Potrebno je organizirati 
učinkovito socialno, davčno in finančno kontrolo pri porabi vseh 
sredstev

Vaše pripombe in predloge bomo z veseljem sprejeli če nam jih 
pošljete na naslov: DSS, Komeskega 7/1. 1000 Ljubljana

Društvo seniorjev Slovenije - DSS 
Ivan Bizjak

STAREJŠI ZA VIŠJO KAKOVOST ŽIVLJENJA DOMA
Namen projekta je pridobiti podatke o tem, kdo od starejših 
občanov nad 69 let potrebuje kakršnokoli pomoč na domu. Splošni 
podatki o življenju te generacije kažejo, da jih je približno tretjina 
bolnih, da jih veliko živi samih in da mnogi potrebujejo dodatno 
pomoč na domu.
Da bi društvo lahko organiziralo to pomoč, da bi starejši ljudje 
čim dlje in čim bolje preživljali starost na svojem domu, 
potrebujemo informacije o sedanji kvaliteti bivanja vseh starejših 
občanov, ne glede na to, ali so člani društva ali ne. Vsi 
pridobljeni podatki so posebej varovani kot osebni podatki.
Popisovanje že poteka, a nam žal primanjkuje prostovoljcev - 
popisovalcev, zato POZIVAMO vse, ki bi želeli pri tem 
sodelovati, da se nam pridružijo.
Zavedamo se namreč dejstva, da vsak, ki pomaga drugemu, 
pomaga tudi sebi. (DU Izola, K. Paulin)



Dimnikarji

PLAČATI ALI NE PLAČATI PIMNIKARIA?
V prejšnjem Mandraču je naš bralec zastavil nekaj vprašanj v zvezi 
z opravljanjem dimnikarske dejavnosti v občini Izola, posebej pa ga 
je zanimalo, zakaj o spremembah oziroma novostih, občani niso bili 
obveščeni. Na njegova vprašanja so nam iz urada županje odgovorili 
tako-le:
"Občina Izola je z E.D.T. servis d.o.o. Koper s koncesijsko pogodbo 
sklenjeno 7. 3. 2000 za dobo petih let, dogovorila izvajanje dimnikarskih 
storitev. Z Zakonom o varstvu okolja (velja od 7.5.2004) so v VII. 
Poglavju navedene obvezne gospodarske javne službe varstva okolja 
(obvezne državne gospodarske javne službe varstva okolja). V prvem 
odstavku 148. člena je v 5. točki določeno citiram: »izvajanje meritev, 
pregledovanje in čiščenje kurilnih naprav, dimnih vodov in zračnikov 
zaradi varstva okolja in učinkovite rabe energije, varstva 
človekovega zdravja in varstva pred požarom...« To pomeni, da 
občina nima več pristojnosti na tem področju, za katero sedaj vse 
postopke vodi Vlada RS. Vlada RS je z Uredbo o načinu, predmetu in 
pogojih izvajanja obvezne državne gospodarske javne službe...., ki je 
začela veljati 3.12.2004, tudi predpisala postopke, kriterije, območja...za 
izbor koncesionarja."

POZIV DOSEDANJEMU KONCESIONARJU
"Družbo E.D.T. servis d.o.o. Koper smo s pozivom 10. oktobra 2005 z 
dopisom pisno pozvali k prenehanju vznemirjanja občanov in zahtevali 
od družbe, da se ne sklicuje na preteklo koncesijo sklenjeno z občino 
Izola in naj ne navaja pooblastil občine, ki jih z uveljavitvijo Zakona o 
varstvu okolja lokalna skupnost več nima.
Glede javnosti pa bi omenili, da smo omenjeni poziv posredovali vsem 
medijem (11.10.2005) po elektronski pošti in je bila problematika 
izvajanje javne gospodarske službe tema, ki smo jo predstavili v javnosti 
tudi z izjavami na TV Koper, TV Primorka, Primorske novice, do 
poslanskega vprašanja Brede Pečan ministru za okolje in prostor.
Iz sporočila za medije, ki ga je ministrstvo za okolje in prostor 
posredovalo javnosti 11. januarja 2006 lahko razberemo, dado podelitve 
koncesije za dimnikarska območja še ni prišlo, tudi zaradi sproženih 
tožb E.S. d.o.o. Ljubljana in E.D.T. - servis d.o.o. Koper. Kot je 
zapisala Dragica Bratinič iz Službe za odnose z javnostmi ministrstvo 
poudarja, da bodo odločbe izdane v najkrajšem možnem času.
Statistični podatki o »dimniških požarih« so bili do leta 1998 v stalnem 
upadanju do leta 2003, ko smo imeli samo 2 takšna požara. Od takrat 
pa opažamo porast dimniških požarov. Iz tega lahko trdimo, da smo 
zainteresirani, da so kurišča in dimniki primemo vzdrževani in zato 
čakanje na dodelitev za koncesijo s strani države pomeni tudi določeno 
nevarnost pa tudi lastno odgovornost. (Danilo Markočič)

PLAČATI ALI NE PLAČATI?

Ujfij.^sERvis DATUM IZBERITE SAMI
nŠH ]y£jran Planinc, direktor

E.D.T- ja nam je povedal, 
da je takšno ravnanje
Ministrstva tudi njih 
spravilo v velike težave in 
zdaj pravzaprav skušajo po 
eni strani zadovoljevati 
zahteve zakona, po drugi pa 
čakajo, da Ministrstvo 
sprejme vse potrebne
zakonske podakte. Glede na
to, da je Ministrstvo 

podaljšalo veljavnost dosedanjih pogodb pač opravljajo svoje delo in 
ker so dolžni najmanj enkrat letno pregledati dimnike in kurišča so 
stanovalcem pač poslali obvestilo o kontroli in o čiščenju. Zakon 
namreč pravi, da je treba storitev opraviti enkrat letno, kdaj bo 
opravljena pa se stanovalci in izvajalci storitve lahko dogovorijo.
Zato naj bi se odgovor na vprašanje bralcev lahko tudi glasil: 
Obvestilo ste dobili, ker pa so pri vas dimnik pregledali jeseni se 
lahko dogovorite, da bodo tudi letos opravili pregled v jesenskem 
času.
Pozanimali smo se tudi pri Ministrstvu za Okolje in prostor, kjer 
nam je predstavnica za stike z javnostmi povedala, da problematiko 
poznajo in da se bomo o vsem skupaj lahko pogovorili z neposredno 
odgovorno osebo, ki bo poklicala v uredništvo. Žal se to, do 
zaključka redakcije ni zgodilo. Zato naš nasvet, ki pa je seveda zelo 
neuraden.
Če ste dobili obvestilo o pregledu in 
Čiščenju dimnika bo najbolje če 
poiščete katero od telefonskih številk 
podjetja E.D.T. v Kopru (627 46 66) 
in se dogovorite o tem, kdaj naj 
opravijo to storitev in kdaj jo boste 
plačali. Le tako se boste namreč 
izognili odgovornosti, če bi, zaradi 
požara pri vas nastala materialna 
škoda. (D.M.)

BRALCI SPRAŠUJEJO 
ODGOVORNI (NE) ODGOVARJAJO
Prejšnji teden je naš bralec spraševal o dimnikarskih storitvah in 
obveščanju javnosti s tem v zvezi, odgovori pa so objavljeni na tej strani. 
Seveda pa so v uredništvo že prišla tudi nova vprašanja.

Takoj po objavi omenjenih vprašanj se je na uredništvu zglasilo kar 
nekaj Izolanov, ki so nam zastavili zelo podobna vprašanja. Povedali 
so, da so lani v jesenskih mesecih dobili obisk dimnikarja, ki je pri 
njih opravil kontrolo in čiščenje dimnika ali kontrolo zračnikov, 
storitev pa so morali plačati. Potrdilo o opravljeni kontroli naj bi 
veljalo leto dni. Zdaj, tri ali štiri mesece kasneje pa so prejeli 
položnice s katerimi jih isto podjetje zaračunava nov pregled ali 
čiščenje dimnika ali zračnika.
Seveda se jim zdi takšno ravnanje nenavadno, še posebej zato, ker vedo, 
da omenjeno podjetje, po informacijah občine Izola, nima več koncesije 
za opravljanje omenjenih storitev v občini Izola. Za nasvet o tem ali 
plačate omenjene račune se obračajo na različne naslove v občini, vendar 
jim nihče ne more dati uradnega odgovora, saj je tudi dimnikarska 
služba prešla v pristojnost Ministrstva za okolje in prostor. Tukaj pa so 
se težave zares šele začele. Država je namreč sprejela Zakon in z njim 
pristojnosti v zvezi z javno gospodarsko službo, Ministrstvo za okolje in 
prostor, kot pristojno ministrstvo še ni speljalo postopka in ni izbralo 
novega koncesionarja, po zakonu pa so sc veljavne koncesijske pogodbe 
med občinami in "dimnikarji" podaljšale. V primeru Izole je tu še ena 
težava. Občini Izola in E.D.T. servisu d.o..o je petletna koncesijska 
pogodba potekla in tako ni osnov za podaljšanje ali drugačno rešitev 
tega vprašanja.

O JAVNI RAZSVETLJAVI
Bralec iz starega mesta nam je poslal vprašanji v zvezi z javno 
razsvetljavo in prosi, da mu pomagamo pri iskanju odgovorov.
Zanima ga ali je res, da Elektro Primorske le nekajkrat letno pregleda in 
zamenja žarnice v svetilkah javne razsvetljave. V njihovi ulici so menda 
čakali na zamenjavo žarnice več kot mesec dni, ker izvajalci zamenjajo 
žarnice le nekajkrat na leto. Bralca zanima ali ta informacija drži?
Poleg tega sprašuje, zakaj že nekaj let ni osvetljena sprehajalna pot od 
Simonovega zaliva proti Belvederju. Nekdo je namreč že pred nekaj leti 
poškodoval luči na zidu ob poti, od takrat pa jih nihče ne zamenja, zato je 
tam ob večerih, ko je veliko sprehajalcev, trda tema. Bralca zanima, kdo bi 
moral poskrbeti za to in zakaj tega ne stori.

Za vsak slučaj bomo vprašanje poslali odgovornemu za stike z javnostmi 
tudi po elektronski pošti in pričakujemo odgovor vsaj do srede 18. 1. 2006 
dopoldne, tako da jih bomo lahko objavili že v naslednjem Mandraču, 
skupaj z novim vprašanjem.

Če imate tudi vi vprašanje na katerega ne najdete odgovora nas seznanite z 
njim. Lahko uporabite telefon (64 00 010), fax. (64 00 015), elektronsko pošto 
(urednistvo@mandrac.com) ali prinesete vprašanje na uredništvo oziroma ga 
pošljete na naslov MandraČ, Veliki trg 1,6310 Izola.

5



Slovenski vojaki v Iraku

POZIV VRHOVNEMU KOMANDANTU SLOVENSKE VOISKE
Aktivisti izolskega Shoto kluba so nam, tik pred zaključkom 
redakcije, prinesli pobudo, ki jo bodo danes, v četrtek 19. 
januarja, poslali predsedniku države dr. Janezu Drnovšku, nanaša 
pa se na sklep vlade o odhodu slovenskih vojakov v Irak. V 
pobudi, ki jo je v nekaj urah podpisalo že veliko mladih Izolanov, 
študentov in obiskovalcev Shoto kluba so zapisali:
BODITE MODER VOJSKOVODJA!
Člani in aktivisti Shoto kluba iz Izole, ki se združujemo zato, ker 
želimo med seboj in z drugimi mladimi in ne le mladimi Izolani, 
Slovenci, Italijani, Istrani in Evropejci, deliti izkušnje kulture in 
skozi to tudi izkušnje zgodovine in politike, se obračamo na Vas, 
kot vrhovnega poveljnika oboroženih sil Republike Slovenije, z 
naslednjo pobudo:
Prepričani smo, da boste, ob dejstvu, da zagotovo stojite za 

svojimi besedami in dejanji, s katerimi se vse pogosteje uvrščate 
med aktiviste miru in boljšega življenja v svetu, ZAVRNILI 
PODPIS UKAZA O NAPOTITVI SLOVENSKIH VOJAKOV V 
IRAK.
Kot vrhovni poveljnik to možnost imate in izkoristite jo za dobro 
naše države, naših vojakov in vseh nas, ki želimo živeti in 
ustvarjati v državi, ki bo spoštovala in se ravnala po načelih miru 
in ne po načelih vojskovanja.
Zaradi bojazni, da boste ukaz podpisali še pred reakcijami 

civilnih gibanj, ki edina lahko to vsebino iztrgajo iz ust politikom 
in političnim strankam, smo se pod pobudo podpisali le tisti, ki 
smo ta trenutek prisotni, verjemite pa nam, da bi takšnih podpisov 
lahko dobili več kot za katerikoli referendum doslej.
(Sledijo podpisi)

USTVARJANJE V ŽIVO V KT1
V petek, 13. januarja, se je v KT1 zgodil umetniški projekt z 
imenom Inter-akt. V sklopu ciklusa glasbenih dogodkov E-rotica, 
ki se v KT1 odvijajo vsak petek in za katere skrbi DJ Exo 
Beltram, so tokrat vpeljali še nov koncept umetniškega ustvarjanja. 
Gre za umetniško ustvarjanje v živo, saj je mladi nadobudni 
umetnik Nino Filipin slikal ženski model v spodnjem perilu pred 
očmi obiskovalcev Multimedijskega prostora KT1. Središče 
dogajanja je bilo postavljeno na odru v improviziranem 
umetniškem ateljeju. Ta umetniški projekt bo kar trikrat popestril 
dogajanje petkovih glasbenih večerov v KT1, obiskovalci bodo 
lahko spremljali nastajanje slik vsakič z novim modelom. 
Predvidoma meseca aprila pa bo otvoritev razstave slik, ki bodo 
nastale med petkovimi dogajanji v živo.

OBČINA IZOLA
Občina Izola na podlagi določil Pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in 
poslovnih prostorov v najem (Uradne objave št. 13/95 ), Pravilnika o 
spremembah in dopolnitvah pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in 
poslovnih prostorov v najem (Uradne objave št. 14/98) in sklepa komisije 
za oddajanje poslovnih prostorov v najem objavlja

JAVNI RAZPIS
za zbiranje pisnih ponudb za oddajo poslovnih 

prostorov v najem v Izoli:

PREDMET RAZPISA STA PRAZNA POSLOVNA 
PROSTORA

- GREGORČIČEVA 34 - velikosti 28,00 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 35.869,00 SIT 
Namen: vse vrste dejavnosti razen živilske in gostinstva 
(poslovni prostorje urejen in ima uporabno dovoljenje)

- GREGORČIČEVA 29 - velikosti 34,60 m2
Izklicna cena mesečne najemnine 47.965,00 SIT
Namen: poučevanje rokodelskih spretnosti ter izdelava in prodaja
etnoloških izdelkov
(poslovni prostorje urejen in ima uporabno dovoljenje)

I. RAZPISNI POGOJI

1. Najemna pogodba bo v obliki notarskega zapisa sklenjena z 
izbranim najemnikom za nedoločen čas po končani usposobitvi 
prostora. Stroške notarskega zapisa plača najemnik. (Izlicitirana 
najemnina se usklajuje z rastjo drobno prodajnih cen.)

2. Na razpis se lahko prijavijo domače pravne in fizične osebe.
3. Ponudnik mora v odprtem razpisnem roku vplačati varščino v

višini treh mesečnih izklicnih cen najemnine upoštevaje izbrano 
namembno dejavnost. Varščino je treba vplačati na naslov Stavbenik, 
Servisne Storitve d.o.o. Koper TRR. 10100 0034770033 s pripisom
»vplačilo varščine« in poslovni prostor na katerega se varščina nanaša.

4. Izbranemu ponudniku se bo varščina poračunala z najemnino, ostalim 
pa bo vrnjena v 14 dneh po opravljeni izbiri. Izbranemu ponudniku se 
bo v primem podražitev najema varščina do izrabe revalorizirala za 
enak odstotek.

V primem, da izbrani najemnik odstopi od najema ali v določenem roku 
ne podpiše najemne pogodbe varščina zapade v korist Občine Izola. V 
tem primem je dolžan poravnati tudi stroške projektiranja.

5. Rok za oddajo ponudb je 15 dni od dneva objave.
6. Ponudnik, ki ima ob prijavi na razpis do Občine Izola neporavnane 

obveznosti, do koncesionarja pa nima poravnanih vseh obveznosti iz 
naslova najemnin že najetih prostorov, bo izločen iz postopka izbire za 
najem po tem razpisu.

7. Ponudnik mora predložiti program dejavnosti, ki ga bo izvajal ter 
navesti višino najemnine, ki jo ponuja in jo je pripravljen plačevati na 
način in pod pogoji določenimi z najemno pogodbo.

8. Prednost pri izbiri ima tisti ponudnik, ki ponudi zahtevani program 
dejavnosti (namen) in višjo najemnino.

II. DOKAZILA

Ponudnik mora ponudbi za najem prostora priložiti:
- potrdilo o vplačani varščini
- izpisek iz registra podjetij, samostojni podjetnik potrdilo
- fizične osebe morajo priložiti potrdilo o državljanstvu
- potrdilo Občine Izola (izda ga Sekretariat finance), da ima plačane vse 

obveznosti do Občine
- potrdilo koncesionarja Stavbenik - Servisne storitve d.o.o. Koper, da ima 

poravnane obveznosti iz naslova najemnin (če ponudnik ni najemnik 
zadostuje izjava, da ni najemnik in da nima neporavnanih obveznosti),

Nepopolne ponudbe ne bodo upoštevane!

III. DOSTAVA PONUDBE

Ponudbo z dokazili je potrebno dostaviti v razpisnem roku v zaprti
kuverti na naslov Stavbenik - Servisne storitve d.o.o. Koper, Ul. 15.maja
16, Koper z oznako

»javni razpis - ne odpiraj«

Morebitne informacije je možno dobiti na tel. 6626-820 pri ga. Slavici
Kovačevič, s katero si prostor lahko ogledate.
O izbiri bodo ponudniki obveščeni v 15 dneh po opravljeni izbiri.

Predsednik komisije 
MIRO Bomšek l.r.
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Labodji spev Zveze športnih društev Izola?

IZOLSKI ŠPORTNIKI IMAIO PREMALO SKUPNEGA
Po enomesečnem glasovanju sta ZŠD Izola in tednik Mandrač 
v ponedeljek 16. januarja podelila priznanja izbranim 
šprtnikom. Tokratno glasovanje je bilo manj množično po 
klasični pošti, preko elektronske pošte pa je bilo glasov 
bistveno več kot lani.
Komisija, ki je preštela glasovnice je v poročilu zapisala:
Glasovanje je potekalo s pomočjo glasovnic iz tednika Mandrač in 
po elektronski pošti na naslov urednistvo@mandrac.com. Razmerje 
med glasovanjem po elektronski pošti in po klasični pošti je že 
doseglo 4:1 v korist elektronske pošte, kljub temu ni bilo zaslediti 
večkratnega tedenskega glasovanja s strani istih glasovalcev. Res 
pa je, da so se nekateri bolje organizirali v klubih in so imeli 
redne glasovalce tako po elektronski pošti kot po klasični pošti. 
Rezultati so naslednji:
ŠPORTNICE
1. Kristina Rahotin (NTK Arrigoni)
2. Anja Argenti (RK Krim)
3. Katja Višnjevec (ŽRK Izola)
ŠPORTNIKI
1. Gregor Vukovič (NTK Arrigoni)
2. Matjaž Žigon (KMN Izola)
3. Anton Žlogar (Ciper)
Kot rečeno so bili najbolje organizirani člani in navijači NTK 
Arigonni Izola saj so imeli zmagovalca v obeh kategorijah. 
Podelitev je potekala v predverju 
kulturnega doma, sama prisotnost 
športnikov in ostalih pa ni bila 
prav množična. Vzrokov je 
zagotovo več, predvsem pa je to 
odraz trenutnih razmer v 
izolskem športu, kar je v govoru 
izpostavil tudi predsednik ZŠD 
Izola gos. Branko Pišlar. Tudi 
napovedi za prihodnjost niso 
rožnate, športu se pišejo hudi 
časi.
Po razdelitvi nagrad je sledila 
skromna zakuska ki sta jo 
prispevala Gostilna Istra in klet v 
Markovič. (Ž.K.)

rUvajamo novo storitev:
Če potrebujete bergle le za kratek čas (po 
poškodbi, zaradi mavca ipd.), si jih pri nas lahko 
izposodite.

Novo tudi med izdelki:
Rolator - lična, lahka in okretna hodulja s kolesi, 
zavorami, košaro za predmete in sedežem. Omogoča 
tudi šibkejšim gibljivost in samostojnost. Uporabna 
doma, pa tudi v mestu in pri nakupih.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

ŠPORTNIKI NA SNEGU

KOLO JE DOBILO LASTNIKA
Lan Babič, član SK Izola je smučanje na Zancolanu ob akciji 
Športniki na snegu izkoristil za prijetno smuko, pri nagradni igri 
pa imel srečo in zadel kolo.
V torek je nagrado prevzel v Kolesarskem centru Ritoša, ki se 
sedaj lahko pohvali tudi z bogato ponudbo smuči in okovja. Pri 
njih vam smučarsko opremo tudi servisirajo in popravijo. Za tiste, 
ki niste preveč zahtevni pa imajo na zalogi tudi rabljeno 
smučarsko opremo po ugodnih cenah. (Z.Kovačič)

UPOKOJENCI, REKREIRAJTE SE!
Znanec mi je na vprašanje, zakaj se ne vključi v društvo 
upokojencev odgovoril, da je Društvo upokojencev politična 
organizacija in da ga zato ne privlači.
Rad bi vsem podobno mislečim povedal, da je Društvo 
upokojencev civilna družba in neprofitna organizacija, ki ni 
pod vplivom nobene politične organizacije in ne dela za 
nobeno politično stranko. Društvo stremi za tem, da bi svoje 
člane motiviralo za pestrejše življenje v tretjem življenjskem 
obdobju, da bi polno živeli za dušo in za telo.
Da bi živeli zdravo in polno moramo zato nekaj storiti sami in 
skupaj. Pridite! Šli bomo na enourni pohod, kolesarili proti Kopru 
ali Piranu ali tekli do Strunjanske doline in nazaj. Zdravniki nam 
še kako priporočajo gibanje in ne sedenje.
Intenzivno sc gibajte vsaj 5 ur tedensko. Pridite!
Uradne ure za člane so v ponedeljek od 9.00 - 11.00 ure in v 
sredo od 15.00 - 17.00 ure. Telefon 05 614 9737.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64

SPOZNAJMO INDIJSKO KUHINJO
V soboto, 21.1.2006 ob 17. uri Vas vabimo na delavnico indijske 
kuhinje z Sasikalo Perumal. Prispevek znaša 1000,00 SIT, skuhali 
in pojedli pa bomo tradicionalne indijske jedi. Prijave in 
informacije na tel. 031 460 901.
Društvo prijateljev mladine Izola 
Otroška delavnica "Zvezdice”

Društvo invalidov vabi na občni zbor
Vabimo svoje članice in člane društva invalidov na redni letni 
občni zbor, ki bo 4. februarja 2006, s pričetkom ob 16.uri, v 
Srednji gostinski in turistični šoli v Izoli.
Prijave sprejemamo v pisarni Društva invalidov v ul. OF 15, 
vsako sredo od 15.ure do 17.ure.
Prispevek za večerjo in glasbo je 1700 sit.
Vljudno vabljeni

Predsednik D.Lizola 
Zmago Višnjavec



Nogomet
MNK Izola
Člani začeli s treningi
Sinoči se je na stadionu na prvem 
treningu zbrala članska ekipa 
MNK Izola. V njej je tudi nekaj 
novih obrazov, ki bodo zapolnili 
vrzeli v moštvu po odhodu 
nekaterih igralcev. Način in sistem 
dela s prvo ekipo ne bo doživel 
sprememb ali povedano drugače - 
Bogatinov nadaljuje začrtano pot. 
Pojavile so se tudi informacije o 
novem sponzorju, vendar ni v 
zvezi s tem še nič dokončnega. 
Naj spomnimo, da so Izolani po 
jesenskem delu na odličnem 
drugem mestu za Bonifiko, za 
katero zaostajajo le za tri točke. 
Od priprav so vsekakor odvisni 
nastopi modrih fantov, ki si želijo 
vrnitve v drugo ligo. Zato upamo, 
da jim bodo razmere naklonjene, 
kajti boj za vrh zna biti še hud. 
BV

MALI NOGOMET
Vabljeni na prvenstveno tekmo 9. 
kroga 2. slovenske futsal lige med 
domačo ekipo Izola in gostujočo 
ekipo Sevnica.
Tekma bo v soboto, 21.1.2006 ob 
19.30 v rokometni dvorani Izola.

Namizni tenis
KLUBSKI TURNIR S PRESENEČENJI
V soboto je v Arrigoniju potekal 5.klubski 
turnir v letošnji tekmovalni sezoni. Pri članih 
je prvo mesto osvojil Simon Frank, drugi je 
bil Gregor Vukovič, tretji pa Kristjan 
Ludvik. Pri dekletih je zmagala Kristin 
Fatorič pred Alenko Ačimovič in Niko 
Marušič.
V kategoriji mlajših kadetinj in kadetov je 
bilo ob napredku v igri kar nekaj 
presenečenj. Tako je pri mlajših kadetih 
zmagal Andrej Germek, drugi je bil Marko 
Turk in tretji David Škerjanc. Pri dekletih je 
prvič zmagala Nika Weber pred Vito Vatovec 
in Laro Zakrajšek.

KAPUČINO

Judo
USPEŠNI ZAPOKAL KIRMA (UDiNE)
Pri mlajših kategorijah so nastopali judoisti iz Judo 
kluba Izole in pri cicibanih sta v svojih kategorijah 
drugi mesti dosegla Jani Jerman in Jan Martin 
Jamnik, tretje mesto pa je osvojil Andrej Mahne. 
Pri ml. dečkih pa je Petja Blažič dosegel drugo 
mesto v kat. do 55 kg.

Odboika
1. SOL-ženske 
CPKHITACHI -ŠENTVID 3:2
Izola- Dvorana v Livadah, gledalcev 60, 
sodnika Pevc, Zupan.
Po nizih:-22,19,22,-20,1.
CPK Hitachi: J. Pešič 19, Fajič 9, M. 
Pešič 10, Šepcc-Dobrinja 22, Stanič 5, 
Zavrtanik 5, Bandelj. Trener: Tihomir 
Pešič.
Zaradi finala pokalnega odbojkarskega 
tekmovanja je prišlo do spremembe umika 
tekmovanj v prvi ligi in so dekleta so 
prvi krog tretjega dela prvenstva tako 
odigrala že v soboto. Sicer smo po 
jesenskem delu z nastopi Izolank lahko 
zadovoljni, saj so med tremi novinci v 
ligi pokazale največ in se uvrstile na 
četrto mesto. Žal je z igranjem (upamo 
začasno) prenehala Lea Kolar, kar se je 
sprva odrazilo v igri naših odbojkaric, ki 
so se ob koncu drugega dela znašla v 
manjši krizi. Novoletni premor jim je, 
sodeč po sobotni tekmi, koristil. Izolska 
šesterka je tokrat zaigrale bistveno bolje, 
čeprav so, kot že precej srečanj doslej, 
tudi to tekmo dobile s tesnim izidom.
Sam uvod sicer za domačinke ni bil 
vzpodbuden, saj so Ljubljančanke ob 
mreži uspešno zaustavljale domače
napadalke in z večjo zbranostjo osvojile 
prvi niz. To ni zmedlo domače šesterke, 
ki je skorajda vso tekmo odigrala v isti 
postavi. Tako v drugem kot tretjem nizu 
so si Izolanke zlasti s požrtvovalno igro v 
obrambi in učinkovitim blokom priborile 
zanesljivi zmagi ter tako zasukale rezultat 
v nizih. Do sredine četrtega niza sta bili 

moštvi izenačeni, nakar so si gostje s serijo točk 
ustvarile zanesljivo prednost in odločitev o zmagovalcu 
prestavile v peti niz. V tem pa je kapetanka Staničeva 
popeljala svoje soigralke na izjemen točkovni pohod. Z 
odlično igro so namreč varovanke Tihomirja Pešiča 
osvojile kar trinajst zaporednih točk in tako zasluženo 
vnovčile nov par točk, s katerima so si zelo povečale 
možnosti za obstanek v ligi.
Trenutno so naša dekleta na četrtem mestu (19 točk) za 
Branikom (32), Luko Koper (24) in Benediktom (23), s 
katerim se bodo v gosteh pomerile 1. februarja. 
Benedikt je sicer dobra ekipa, a punce bi z dobrim 
nastopom znale iztržiti vsaj točko. Najbolj zanimiv bo 
vsekakor 18. krog, ko bo v Livadah še tretja letošnja 
tekma med Izolo in Koprom (11. februar). Takoj zatem 
(sreda 15. februar) bodo Izolanke gostovale pri vodilnem 
Braniku, kjer je zmagovalec dvoboja že znan. Nove 
točke pa si izolska šesterka obeta na domači tekmi proti 
zadnjeuvrščenim Jesenicam (25. februar), nekaj pa bi jih 
utegnilo kapniti tudi na gostovanju pri ljubljanskem 
Vitalu (4.marec), s čimer bo CPK Hitachi zaključil tretji 
del prvenstva.

Branko Vuga

POGLED

Moška rokometna reprezentanca tudi po 
končanem turnirju še ni 
odgovorila na vsa vprašanja. Drugo 
mesto na močnem turnirju je uspeh, toda
..... Verjamem, da so vsi po malem kaj
skrivali. Naše ambicije,lihe seveda, so 
ponovitev Evra 2004. Ostaja še časa, 
tudi nekaj tekem bodo še odigrali in

nato bo selektor objavil spisek potnikov 
za Švico.Upamo le, da igralci ne bodo 
prepuščali nasprotnikom reševanja svojih 
problemov. Kako nevarno je, če stvari 
vzameš na lahko so občutile naše 
prvakinje.Tudi izolske rokometašice bi 
lahko kaj povedale o črnih dnevih, želiš 
pa ne gre. Kaj vse pogojuje rezultat 
tekme je težko opredeliti.Koliko tragedij, 
predvsem med posamezniki. Vodiš in kot 
strela z jasnega kaj takega kar se zgodi 
le vsakih sto let. Zgodi se in ves trud je 
zaman, tudi samo drugo mesto nič ne 
velja. Ob vsem tem postane iskanje 
resnice o športu nerodna stvar. Slepiti se, 
da šport ni biznis ali politika je že 
preživeta stvar. Nikakršnega čudenja, če 
nekateri imajo preveč in drugi skoraj nič. 
Uveljavljanje imena preko športa je

prednost, v tem krogu, čeprav športniki 
to ponavljajo, se preveč pozablja na 
bazo. Vrhunci v športu so kratki, biti 
vedno naj je težko. Veliko primerov 
kaže na žalostne posledice velikih imen. 
Mlad športnik potrebuje taka imena, 
želi si prehiteti vzornika. Prehiteti 
nekoga pa zahteva zelo organizirano 
sredino z sredstvi in najboljšo
tehnologijo. Ostaja pa dejstvo, da iz 
malega raste veliko in pozabljati na 
lokalne sredine ni dobro. Lokalno 
rivalstvo je uveljavilo veliko dobrih
športnikov. Tem aktivnostim bi morala 
država več nameniti in si tako
zagotoviti še več reklame.

www.goldenindex.com

8



POKROVITELJ AMT TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI I
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

Rokomet
1.SRL-ženske
IRK IZOLA:MAKS POUE 26:26 (15:14)
Rokometna dvorana Kraška ulica, gledalcev 150 
Sodnika: Kočevar, Vrečat (Velenje)
ŽRK Izola: Tutnjič, Karajkovič, Benulič, Poljak, Mitruševska (3), Maršič, 
Lesnik (2), Benčič (3), Čulina, Polšak (8), Barič, Poropat (1),
Gatarič (5), Adamič (4)
MAKS Polje: Ložar (2), Avbelj (2), Govejšek (1), Mihajlovič, Čemas, Skubic 
(3), Pandžič, Mujkič (2), Kos, Krhlikar (7), Kobal (9)
Sedemmetrovke: Izola 7/4, Polje 3/3 
Izključitve: Izola 6 minut, Polje 14 minut
Izolankam se tokrat ni izšlo. Gostje, Čeprav v celem srečanju niso niti enkrat
vodile, so se veselile točke. Začetek tekme je pripadel domačim igralkam
(6:2) in vsi prisotni so pričakovali lahko zmago. Gostje se ne predajajo in
domače so ujele pri rezultatu 11:11. Izolankam ne gre, tudi
iz čistih situacij ne zadevajo, grešijo tudi iz sedmih metrov. Na odmor se
gre z golom prednosti. Nadaljevanje je zopet v znamenju domačih, vodijo z
golom ali dvema. Toda gostje uspešno lovijo razliko in ko Adamičeva zgreši
v 49. minuti tretjo sedemmetrovko se stvari zakomplicirajo. Domači napad
izgubi vso ostrino, obramba pa ne zna zaustviti Kobalove.
Še 15 sekund pred koncem tekme so domače imele obe točki, nato pa je 
prav Kobalova premagala nerazpoloženo Tutnjičevo.
Izgubljena točka morda še ni odločilna, vendar bo potrebno ostale tekme 
odigrati bolj zbrano in odločno.
Žarko Kovačič

ŽRK SEŽANfcŠD MAESTRAL ŠIFRA NEPREMIČNINE 24:36115:221
Božič, Zorko 3, Fink 2, Bajič 1, Cuder-Skrlič 5, Jerman 1, Nardin 1, Rojc 7, 
Petrinja 2, Karlovič, Barič 10, Marinič 1, Barišič 5, Kavčič, Margetič.
Ekipa starejših deklic je začela tekmo silovito in odločno. Kraševkam so dale 
takoj vedeti, da so prišle v Sežano zmagat, vsak drugi rezultat ni prišel v 
poštev.
Do rezultata 6:6 so Sežanke še držale korak z vodilno ekipo na lestvici, v 
nadaljevanju pa so Maestralovke le stopnjevale tempo in razlika v zadetkih se 
je le večala. Že ob polčasu je bilo na semaforju plus 7 za gostujočo ekipo.
V nadaljevanju se je razlika v zadetkih še večala, zato je dal trener Franovič 
priložnost vsem igralkam in obenem .spočil ključne igralke ekipe 
Starši deklet ŠD Maestral na tribunah so bili z navijanjem in spodbujanjem 
ponovno osmi igralec na igrišču!

KOŠARKA
3.$KlZAH6D-11.Kros
ŠD 1URII PLAVA LAGUNA :KK IZOLA 58:84
(9: 16), ( 15: 16), ( 10: 27), (24: 25)
Rajčič 10, Bajič 2, Vukovič 15, Stiplošek 4, Haskič 19, Jelič 2, Gustinčič 2, 
Sukič 15, Terčelj 2, Sušelj 13
Izolani so tekmo začeli s čvrsto obrambo in takoj povedli z 10:0. Gostitelji 

so dosegli prvi koš komaj v sedmi minuti tekme, vendar so do konca četrtine 
uspeli zmanjšati vodstvo Izole. V drugi četrtini so domačini rezultat uspeli 
izenačiti, a so Izolani z igro pod koš dosegli majhno prednost.
Drugi polčas je prinesel popolno premoč Izole, ki je s čvrsto obrambo in 
hitrimi protinapadi naredila razliko 30 točk.
V soboto, 21.1.2006 ob 19. uri v OŠ LIVADE KK Izola igra z drugouvrščeno 

ekipo lige KK Lastovka Domžale. Vabljeni!

Košarka mladi
V soboto, 14. 1. 2006, so v telovadnici v Livadah košarkarji letnika 1997 in 
mlajši (Bandelj L., Cerkvenik T., Mittendorfer Maj, Čermelj J., Černač M., 
Franovič M., Kopič M., Sterchi D. in K., Uranjek G., Kristjan Novak in 
Alen Frank) odigrali dve tekmi v okviru obalno-kraške lige. Prvo so zmagali 
ekipo iz Sežane (36:30) z borbenostjo in ob spodbudi razvnetih navijačev s 
tribun. V drugi tekmi pa so zaradi utrujenosti in premoči višjih in krepkejših 
igralcev iz Postojne podlegli tekmecem (14:24). V obeh tekmah sta se izkazala 
Damjan S. in Matija K. iz KK Izola.
V nedeljo, 15. 1. 2006, pa sta letnika 1995 in 1996 (Blaško K., Blaževič L., 
Černač T., Dvorski D., Kocjančič J., Mittendorfer Martin, Novak A., Sterchi 
D., Volk P, Žegarac M.) slavila dvakratno zmago v telovadnici OŠ E. Vatovec 
v Pradah. Proti ekipi Kopra so fantje v jutranjih urah dokaj zaspano odigrali 
prvo četrtino, a na koncu zmagali s pičlim rezultatom 15: 7. V tej tekmi je 
Peter V. zadel največ košev. S srečno in zanesljivo roko Aljaža N. in Luke B. 
je v drugi tekmi Izola premagala ekipo iz Prad (27:15).
Na sliki: zadovoljni košarkarji KK Izola po tekmi proti Pradam. (J.M.)
Na sliki: najmlajši navijači KK Izola- 
Katrina, Maj, Veronika.

RaHy
RULETA SE ŽE VRTI
Posadka Dunlop OMV Racinga je že v nedeljo zvečer prispela v Monte Carlo, 
kjer sta si Andrej Jereb in Miran Kacin že ogledala del trase relija. 
Novozapadli sneg in led že daje slutiti, 'da nas konec tedna čaka klasična 
izvedba tega prestižnega in znamenitega relija.Petkove hitrostne preizkušnje, ki 
so še najbolj oddaljene od Monaka, so od kneževine oddaljeni okrog 70 
kilometrov, a
zaradi višje
nadmorske višine
bo vreme med
relijem tam precej — v«. -----r—»i— r—.
drugačno, v r\ CZ_CD

središču relija.
Novozapadli sneg
na vseh hitrostnih preizkušnjah je dal nastopajočim posadkam že na uradnem 
ogledu proge vedeti, da jih letos dejansko ne čaka lahko delo. Ozke in 
razgibane ceste v južni Franciji že same po sebi vzbujajo strahospoštovanje, 
ko pa so obdane še s snegom in ledom, kjer te pred zdrsom v prepad ločijo 
le centimetri, so vtisi le še toliko izrazitejši. Ker je v zadnjih dneh pred 
relijem napovedana manjša otoplitev vremena tudi na trasi relija, temperature 
naj bi se namreč dvignile nad ledišče, bodo pogoji brez dvoma hitro 
spremenljivi in nepredvidljivi. Prav to pa sta glavni značilnosti tega relija, 
zaradi katerih je dirka v zaledju Monte Carla tudi dobila naziv monaška 
ruleta. Na eni sami hitrostni preizkušnji bodo lahko dirkači vozili po lepem 
asfaltu z odlično oprijemljivostjo, zavoj ali dva kasneje pa jih bodo čakale 
razmere, ko bo cesta prekrita s snegom in ledom. Predvidevanje situacij in 
prilagajanje na njih sta dejansko prvi korak k uspehu na tako zahtevnem 
reliju. Držanje enakomernega ritma vožnje bo prav tako zahtevalo veliko 
zbranosti voznika in sovoznika. Po suhem asfaltu lahko napadata na vso moč, 
na ledu pa gre z gumami za suho progo le za preživetje in izogibanje 
usodnim napakam. Andrej Jereb in Miran Kacin sta v Monte Carlu že 
opravila prvi dan treninga, preko posamezne hitrostne preizkušnje pa se lahko 
zapeljeta le dvakrat. Povprečna dolžina posamezne HP je preko 20 kilometrov, 
kar tudi potrjuje težko in zahtevno pripravo na petkov dejanski štart letošnje 
sezone svetovnega prvenstva WRC in PWRC.

ANDREJ JEREB
"Za nami je res naporen prvi 
dan treninga, saj sva bila z 
Miranom v avtomobilu 
nepretrgoma od 8. do 19. ure.
Na cestah nas je pričakal sneg, 
ponekod ga jc bilo celo več 
od 10 centimetrov, tako da so 
bile razmere prave zimske.
Lahko rečem, da sem tudi po 
zaslugi odličnega štirikolesnega 
Subarujevega pogona in 
ustreznih zimskih pnevmatik 
normalno prevozil traso, saj je 
kar nekaj tekmovalcev v snegu 
dobesedno obstalo in niso 
mogli niti prepeljati celotnih HP. Kar smo videli danes, le potrjuje sloves tega 
relija. Čakajo nas nepredvidljive razmere, zelo dolge in ozke hitrostne preizkušnje 
in številne pasti. Veliko pripomb smo imeli praktično vsi dirkači na petkovi HP 3 
in 6, ki se prvič vozita tej smeri; cesta je ozka, zavita, pred številnimi prepadi pa 
ni nobene zaščite. Če se nad to HP pritožujejo najbolj izkušeni dirkači, je jasno, 
da je za nas vse skupaj le še toliko težje. Jutri naju z Miranom čaka še drugi del 
treninga, popoldan nato tudi že verifikacija dokumentov, v četrtek pa se bomo na 
shakedovvnu že prvič usedli v dirkalni avtomobil."
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Gavioli po novem

AMBASADA OSTAJA Z NOVIMI NAJEMNIKI
Ambasada Gavioli je bila svojčas ena najpomembnejših diskotek v 
regiji. Gostili so vrsto svetovnih D J zvezd, začeli so kot klub za 
pripadnike rave kulture v pravem pomenu besede, potem pa se je 
pred letom ali dvema začel njihov počasni zaton.
Malo pred novim letom so praznovali deseto obletnico svojega obstoja 
in kot je zapisal eden od komentatorjev se ji tudi konkretno pozna. 
Zadnjih nekaj let se je govorilo, da jo bodo preselili v Novo Gorico 
oziroma zaprli ali prodali, vendar se dejansko ni zgodilo nič od tega. 
Diskoteka je sicer v lasti podjetja Evolution, katerega ustanovitelji so 
Bruno Antonac, Milan Kenjič, Miran Vidovič, Alverino Mlakar, 
Robert Butaric in Mauro Illich. Po neuradnih podatkih so lastniki 
nameravali diskoteko prodati za pet milijonov evrov, a jim ni uspelo 
najti kupca.
Po novem letu pa sta diskoteko prevzela Denis Božič in Franci 
Adamlje iz Ultimed Musič, ki sta ob tej priložnosti predstavila njuno 
vizijo Ambasade Gavioli. "Privee bomo imeli odprt vsako soboto, v 
spodnjem delu pa bodo zabave dvakrat na mesec',' razlaga Božič. 
Ultimed Musič so svoje glasbene dogodke občasno pripravljali že lani, 
nazadnje pa so namesto napovedovane zvezde Eriča Prydza nastopali 
lokalni didžeji.
Ti bodo tudi zvezde drugega eventa Ambasade Gavioli v soboto 21. 
januarja, kjer bo za dobro glasbo in odlično zabavo, med 22. in 7. 
uro, skrbela izkušena house zasedba domačih didžejev. Prišli bodo: 
Obalni junak Eddie F, do nedavnega bolj znan pod imenom Eddy the 
Fish, ki velja za enega najboljših slovenskih didžejev z večletnim 
didžejevskim in producentskim statusom. Prihodnjo soboto, 21. 
januarja, bo nastopil v družbi Exa Beltrama, Wee Beeja, Pipesa in 
MC Mirimina.

LJUBLJANA 
V ODEONU
V izolskem 
Odeon 
zvečer

so v
kinu j» 

torek jr
premierno

predstavili slovenski | 
celovečerni film 
Matjaža Klopčiča,
Ljubljana je
Ljubljena. Film so 
sicer videli tudi 
gledalci letošnjega 
LIFF-a in Festivala slovenskega filma v Portorožu, zdaj pa je krenil na 
pot po slovenskih kinematografih. Film je nekoliko zastarelo zamišljen 
vendar izvrstno realiziran, tako da je posebej zanimiv za zahtevnejše 
gledalce. Izolske premiere so se v torek udeležili tudi nekateri ustvarjalci 
filma, ki so se po filmu z gledalci zadržali v zanimivem filmskem 
pogovoru.

JUBILEJ Z NAPAKO - IZKRIVLJENA ZGODOVINA
130 letnica izolskega pihalnega orkestra je vsaj v izvedbenem delu 
odlično uspela. Glasbeniki so se potrudili, da so v telovadnici 
osnovne šole Livade brezhibno izpeljali zahteven program
O brezhibnosti ostalih priprav pa lahko mirne vesti zapišem, da je 
bilo delo opravljeno precej amatersko, površno.
Brez vabil nekdanjim godbenikom in glej ga zlomka tudi 
nekdanjim predsednikom pihalnega orkestra. V 130 letni zgodovini 
jih je bilo kar nekaj.
Na njih so pozabili v slavnostnem govoru, kjer se je največkrat 
omenjalo ime Miranda Lovrečiča, ki je dejansko zaslužen za 
izolsko godbo, da seje ohranila skozi čas.
Prav je, da je prejel visoko priznanje. Prav pa bi tudi bilo, da bi 
ob 130 letnici, bili deležni vsaj pozdrava tisti , ki so se po 
svojih močeh trudili, da bi bili pri vodenju godbe kar najbolj 
uspešni.
Čas teče, spoznanje, da je prav v vrstah godbenikov prišlo do 
motenj pri poštenem obravnavanju zgodovine, ne odtehta užitkov 
tistim, ki so bili zraven.

Pa brez zamere 
Vlado Ostrouška

V petek se je v izolskem Shoto klubu odvil še en zanimiv koncert. Iz 
Celja so se namreč prvič na obalo pripeljali Hard.com. Močno opevana 
zasedba z južne Štajerske je nastopila ob podpori domačih Dimension 
Perdida, ki so se seveda kot prvi odpravili na oder. Za domačo skupino je 
bil to šele drugi nastop in očitno je, da fantje in dekle potrebujejo še kar 
nekaj kilometrine, da bi dosegli tisto vez in tisto celoto, ki dajo zvoku 
skupine neko homogenost, ki se bolj čuti kot pa sliši. So pa vsekakor na 
dobri poti, skladbe so zanimive, vokal še zdaleč ni klišejski in čuti se 
stoner rokerski pristop instrumentalnega dela benda. Vsekakor osvežujoče. 
In osvežujoče so bile tudi zvezde večera, Hard.com.
Trio, ki se ob pomoči dveh back 
vokalistk prelevi v petčlansko | 
zasedbo, je vsekakor novost na li 
domačih glasbenih tleh. Vešče

elektroniko ••11
marsikaj hi utegnilo 

/najti na njihovem manj I 
uradnem spisku s pin ov. (>cilno 
je, da je obdobje zelo
naklonjeno plesnim ritmom in skupine, kot so Hard.com to lahko le 
potrdijo. V tisti uri, kolikor je nastop pač trajal, so krepko navdušili večino 
poslušalcev. Odsotnost kitare ni mogla biti manj boleča, bas kitarist je 
izjemno zanimivo pretlakoval ritmično-melodičen del kompozicij, bobnar pa 
je ob pomoči elektronike lepo zadihal in postregel s tipičnimi funky ritmi. 
Edina kritika bi lahko šla na rčun vokalne sekcije, saj bi ta lahko bila 
boljša oziroma bolj usklajena. Punci sta delovali malo zmedeno in 
zgubljeno, vodja skupine pa malo preveč staro rokerski ob vsej tisti 
elektroniki. Toda to je le subjektivno mnenje in zato popolnoma 
zanemarljivo. Koncert je bil odličen in to je to.

V soboto 21. se bo v izolski novi dvorani Eho zgodil 
koncert Drinkersov, na isti dan pa v podštadionskem 
Kišd-ju rap veselica obalnih raperjev, ki jih je preveč, 
da bi lahko vse našteli.
Nato pa naslednji teden v Shoto klubu trije koncerti v petih dneh. V 
ponedeljek hardeorovski Smackdovvn iz Švedske, v sredo indic rockerski 
Nervous Nellie, prav tako iz dežele snega, smučarjev in rally voznikov, v 
petek pa še metalcorovski Radio Riot Right Now iz Italije._________

Ponedeljek 23.01.2006 ob 21.30

StliadidOlAFtl (swe) - hardeore
Smackdovvn so nastali pred nekaj leti, bolj natančno leta 2001 in malo za tem so 
že posneli svoj prvi 7" za Coalition Records. Single je izšel novembra 2002, ko 
so fantje iz švedskih planot pri domači publiki že veljali kot ena perspektivnejših 
novodobnih divjaških, kljub temu pa presenetljivo zabavnih hardeore zasedb.Ime 
so si sposodili pri korporativnemu produktu ameriškega narodnega pretepaškega 
spektakla, wrestlingu in v svojih tekstih vso svojo jezo nad socialno/političnimi 
problemi izrazijo v wrestlingaškem kontekstu. To jih naredi verjetno tudi prvi 
vvrestling hardeore bend na planetu. Končno bodo s svojim nenavadnim pogledom 
na obstoj človeštva prišli tudi do malega ribiškega obmorskega mesteca in 
vsekakor navdušili lokalno medtedensko koncertno publiko. Prispevek 600 sit.

Sreda 25.01.2006 ob 21.30

Nervous Nellie
Nervous Nellie so nov mlad bend iz 
zgodovinsko neverjetno glasbeno rodovite 
Švedske. Nastali so leta 2002, lani pa so že 
izdali svoj prvi celovečerni izdelek, "Don't 
think feel", ki je bil zelo lepo sprejet tako 
med kritiki kot med ostalimi navadnimi 
smrtniki. Njihov zvok se giblje po ustaljenih 
tirnicah, tam od Pixiesov pa do Šonic 
VOuthov, spogledavši se med potjo z 
Mascisovimi Dinosaur Jr. in tudi Spin Doctors niso zelo daleč. Skladbe temeljijo na 
melodičnosti in preprostosti, niso očitne, niso nerazumljive, niso "butaste... So 
načeloma to, kar bi vsak glasbenik, ki potuje v teh žanrskih vodah želel spesniti.
PrkppvpV- 800 git_________ ________ __________________________ ______________
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Sobota, 21. januarja ob 17.00 - Kulturni dom Izola,
Gledališče ZAPIK Ljubljana

Slivenske otroke prstne igre

NIŠKA KASKO KUHA 
TA Z DREUESA HRUŠKE STRESA

Predstava za otroke
vstopnina: 800 sit

Mestna knjižnica Piran
Nacionalni inštitut za biologijo - Morska biološka Postaja Piran 

Gea College - Visoka šola za podjetništvo

Vas prijazno vabijo na predstavitev knjige

Raziskovanje biodiverzitete v slovenskem morju
v četrtek, 26. januarja 2005 ob 19. uri,

v predavalnico št. 203 (II. nadstropje) Gea Collegea v Piranu.

O tematiki bodo spregovorili avtorji publikacije: dr. Lovrenc Lipej, 
Martina Orlando, Tihomir Makovec in 

predstojnica MBP, dr. Alenka Malej.

DRINKERSI VEHO KLUBU
Po odličnem koncertu 
skupine Zaklonišče prepeva, 
je na vrsti drugi, letošnji 
veliki koncert v Eho clubu 
(ex. Ganoni)

Tokrat ponujajo koncert 
skupine THE DRINKERS 
!!!

Vabljeni vsi željni super 
koncerta ter odlične zabave,
legendarne skupine z več kot desetimi leti obstoja, ponovno na obali! 
Vstopnina bo le 600 sit + 400 sit konzumacije!

Priporočajo parkiranje pri Lonki.

galeri jalN SUL A
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

ALFRED 
DE L0CATELLI

Ifl
1

i'A
M

'M

MiiLiVabimo vas na otvoritev slikarske razstave 
ki bo v petek, 20. januarja 2006 ob 18. uri v Galeriji Insula v Izoli.
Razstava bo na ogled do 10. februarja 2006.

Območna izpostava JSKD Izola
vabi na odprtje razstave likovnih del

TEČAJ SLIKANJA
v četrtek, 19. januarja, ob 19. uri 
v izolski Sončni dvorani (ul. Giordana Bruna 6).

S pesmijo bo dogodek popestril Kvartet 7+.
Razstava bo na ogled do 15. februarja 2006 
ob ponedeljkih, sredah in petkih med 17. in 19. uro.

Prijetno vabljeni v 
deželo knjig v 
izolsko knjigarno,

\vUhi Stok- Vojskit

m l KisivE

ŠTORjiCt

lIbrIis
i.« s.’

'v~.,

kjer si knjige lahko v miru 
pogledate in se o njih 
pogovorite.
Vašim željam bomo toplo 
prisluhnili in vam želene knjige 
tudi naročili.

/ j V četrtek, 19. januarja 2006 pravljic ne bo.

■nr

,, Kjigarna bo v petek 2G., soboto 21.

*
f; .

' in ponedeljek 23. januaija 
'1 zaprta zaradi inventure.

f URNIKt od 10.00 do 17.00 sobota od 9.00 do 13.00 
Izola / Manziolijev trg 6, Izola, tel.: (05) 64 00 135

KINO ODEON - Alt kino
19.-231.H18.00 ZGODBE IZ NARNIJEleilla llDlreilliaiiisin

».LJUBLJANA JE LJUBLJENA
Idila Id seenarillfatjižKIipčič
lliali: Kristllan Guček Ira Oralne, Her Samimi, Nataša OarUara Gračner, Pilil Bibič. Iranka Neran, Oarbka Cerar. In lan lan

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
Razstava nakita, okrasnih in uporabnih predmetov

V vitrini ustvarjalnosti svoje izdelke razstavljajo: Marina Kurtin, Dori Burubu, 
Iulija_SyageljJUež^ Snježana Karinja, Metka Žugelj, Ida Polh

fotografska razstava- Pretorska palača v Kopru
JAKA JERAŠA »Hotel Palače«

galerija
ART SOCIETY
razstavlja nemška slikarka

MARA

21.-231.1020.30 In24.-201.lb10.30 PRI STRICU IDRIZU 
ležm In seeniriHjer Žalci
.kaki |n lahka Nlm baham za ranjene lušel Imaieralee feaUrala Kina nnk Izila 03!

24.lib20.30 TROPSKA BOLEZEN lelila in scenarij: Upichatptii! Weerasetnakul 
. kaki strastna razmerje pripelje le nenaralnib peslelie.
Pisebna nagrada Cannes 2004. Grand Pril Tnkii 2004.

20-201.ib20.30 In 28.1.iblG.30 P0J0C ZA ZASTORI Idila in scenarij: ErmannnOlmi 
Maščevanje lene ubitem Pirata kit neetična prali rajna npipeja

26.-2U/29.-30.1.ab1B.30 tar 20.Ub20.30 D00M IdijaJndrrejBartkiiiak

Informacijska pisarna Skupnost Srečanje Portorož
Pomoč odvisnikom in njihovim staršem
tel.: 67 46 700 vsak dan od 8. do 16.ure



Iz drugih medijev

IZOLSKA KMETIISKOINPUSTRIISKA CONA
V kamnoseški delavnici v izolski industrijski coni že dalj časa 
domujeta tudi dva konja. Njun lastnik je lastnik delavnice, ki je 
tam uredil prostor za oba konja, čeprav se zdi, da za kaj takega 
tisto okolje ni najbolj primerno, saj sta živali izpostavljeni prahu 
in tudi življenje na betonu ni najbolj primerno za živali, ki so 
sicer vajene zemlje ali trave. Na njuno prisotnost so se nekako že 
navadili vsi v okolici, pravijo tudi, da lastnik za konja dobro 
skrbi, vendar pa je veterinarski inšpektor že pred pol leta odredil, 
da je treba konja premestiti drugam, kar pa se doslej ni zgodilo. 
Zato se vsake toliko pojavi kakša pikra pripomba na ta račun in 
zdaj smo jo našli tudi na spletni strani Obala.net. Tako-le piše:
"Sredi izolske industrijske cone sta že dalj časa, v neprimernih
razmerah med kupi plošč marmorja in granita ter dvemi žerjavi,
nameščena dva konja - bela kobila in temno siv žrebec. V 
nadaljevanju članka avtor piše, da je že v začetku marca Obalno 
društvo proti mučenji živali prejelo pisno prijavo glede dveh konjev, 
ki v neprimernih razmerah živita v nekakem skladišču gradbenega
materiala, sedi industrijske cone Izola. Društvo je preučilo javljen 
primer inv začetku marca meseca oddalo prijavo proti mučenju živali 
koprskemu veterinarskemu inšpektorju. Konec marca so se pozanimali 
kako je z njihovo prijavo in inšpektor Bordon jim je odgovoril, da 
zadevo rešuje z Društvom za dobrobit živali, Izola. Konec aprila je 
inšpektor pisno odgovoril, da je s konji in njihovo nastanitvijo vse v 
redu, in da je opravil razgovor z lastnikom. Avgusta pa si je premislil 
in izdal odločbo, da je treba živali premestiti na primemo mesto v 
roku 30 dni, pritožba pa ne zadrži izvršitve te odločbe. Kakorkoli že, 
dejstvo je, da so trenutno konji še vedno tam, kar dokazuje tudi
fotografija objavljena ob tej spletni novici."
V nadaljevanje je še zapisano vprašanje avtorja, ali gre res za 
tečnarjenje Obalnega društva proti mučenju živali, ki naj bi, po 
besedah veterinarskega inšpektorja, oddalo cel kup brezpredmetnih 
prijav (čeprav so jih lani oddali le 6).' Inšpektorju pa zamerijo tudi to, 
da v odločbah celo zapisuje ime prijavitelja, čeprav mu drugi 
odstavek 16. člen Zakona o inšpekcijskem nadzoru izrecno narekuje, 
da je dolžan varovati tajnost vira prijave in vira drugih infonnacij, na 
podlagi katerih opravlja inšpekcijski nadzor. (Obala.net, D.M.)

Januarski pozdrav z Baredov

OSEBNOST PRIMORSKE 2005
Leto dni, mesec za mesecem, sta osrednji primorski medijski hiši 
Primorske novice in Radio Koper s pomočjo glasovanja bralcev in 
poslušalcev izbirali osebnosti, ki so najbolj zaznamovale primorski 
vsakdan v preteklem letu.
12 finalistov se poteguje za laskav naslov OSEBNOST PRIMORSKE 
2005, rezultati glasovanja v zadnjem tednu pa bodo znani na slovesni 
podelitvi, ki bo
v nedeljo, 22. januarja ob 18. uri v portoroškem Avditoriju.
Zmagovalec prejme ZLATO JABOLKO, skulpturo akad. kiparjaBoštjana 
Drinovca.
Na sklepni prireditvi, ki jo bo neposredno prenašal Radio Koper, bodo 
nastopili violinist in komponist Vlado Batista, pevca Rudi Bučar in 
Polona, program pa bo vodila novinarka Nataša Benčič.
Akcijo so v zglednem sodelovanju izpeljali novinarji in ostali sodelavci 
Radia Koper in dnevnika Primorske novice.

ULIČNI RECEPTI DE LUXE
Če bi radi za svojo zbirko in za večje užitke ob pripravi uličnih jedi 
MArjana Motoha kupili De Luxe izdajo omenjenih Uličnih Umetniških 
receptov, potem se oglasite v ateljeju MArjana Motoha v Ljubljanski 
ulici in osebno vam bo umetniško dodelal kuharico pa še razkril 
podrobnosti svojih receptov.
Se namig nejevernim tomažem: Preverite katero slovensko kuharico so 
največkrat ponatisnili in videli boste, da kuhalnica ne pade daleč od 
štedilnika.
Prepričajte se. Cena je brez ponovoletnega popusta.

MOJE DOMAČE ŽIVALI

MOJ DOM JE V VASI ČENTUR. TU 
ŽIVIM S STARŠI, BRATOM IN 
MOJIMI ŽIVALMI.
OPISAL BOM MOJO PSIČKO TARO, 
KI JE IZ PASME SAMOJEDOV.
IMA DOLGO,GOSTO, BELO DLAKO 
IN JE ZELO PRIJAZNA. DOBIL SEM 
JO PRED ŠESTIMI LETI. BILA JE 
STARA KOMAJ ŠTIRI MESECE. BILA 
JE SREČNA KER SMO JO VSI 
OBJEMALI.
KO SEM JO VIDEL SEM VEDEL, DA 
BO OSTALA PRI NAS. KER IMAMO 

JT 1 VSI ŽIVALI ZELO RADI.
PRED TREMI LETI JE TARA 

SKOTILA ŠEST LEPIH MLADIČEV, KI SMO JIH ODDALI 
ZNANCEM IN PRIJATELJEM. ZA NJIH LEPO SKRBIJO.
VČASIH JIH OBIŠČEM.
PRI HIŠI IMAMO ŠE DVE MUCKI KLIČETA SE NIKA IN MIKI. 
STARI STA OSEM MESECEV. STA ZELO RAZIGRANI, VČASIH 
PA LENOBNI.
VČASIH UJAMETA KAKŠNO MIŠKO IN JO PRINESETA 
POKAZAT PRED HIŠO.
OD ZAČETKA STA SE MAČKI BALI TARE. SČASOMA SO SE 
ŽIVALI SPOPRIJATELJILE MED SEBOJ,TAKO, DA VČASIH JEJO 
VSI IZ ISTE SKLEDE (MITJA)

Žlico Brodeta urejajo varovanci Varstveno delovnega centra Koper.
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Bilancio 
comunale 2006: 
salvare capra e 

cavoli...
Quale šara 1’esito finale, giovedi 
prossimo, in sede di Consiglio Comunale, 
della proposta di bilancio per il 2006? 
Certo e ormai, almeno stando al dibattito 
in corso fra le forze di coalizione, che in 
dirittura d 'arrivo si giungera comungue 
con un accordo che salvi capra e cavoli. 
Altrettanto indubbio sembrapure ilfatto 
che al voto dei consiglieri verrd 
presentato un bilancio, armonizzato si, 
ma alguanto piu contenuto e modesto 
rispetto alla proposta iniziale. Il che, in 
un anno che per buona parte verrd 
dedicato alle polemiche preelettorali, 
pud assumere diversi significati: dal 
desiderio di partire con le gambe 
saldamente piantate per terra, ad una 
presunta mancanza di ben ponderate 
strategie di sviluppo a media e a lunga 
scadenza. Come pure, ad una mancata 
capacitd di dialoga tra le diverse forze 
che oggi s ono chiamate a reggere le 
sorti del Comune.
Per quanto riguarda la nos tra Comunitd, 
come constatato anche dalla 
Commissioneper la nazionalitd italiana, 
presieduta dal dot tor Mario Gasparini, 
non ci sono novitd degne di rilievo. Un 
piccolo errore di calcolo presente nella 
versione originariadel documento e stat o 
prontamente identificato ed eliminato, 
per cui non dovrebbero esserci sorprese 
nemmeno al voto finale. In pratica, senza 
troppa fantasia, ne troppo coraggio, si 
segue l'ormai consolidata prassi 
deli aumento in base al tasso d 'in/lazione 
previsto e, ancor piu, in base alla cifra 
che dal bilancio dello Stalo verrd fatta 
defluire nelle casse comunali. Con cio si 
vuol dire che le spese per il fabbisogno 
guotidiano saranno assicurate, ma senza 
tener con to che - a lungo andare - una 
Comunitd, per guantopiccola e modesta 
nellepretese, dovrebbe poter lanciare lo 
sguardo oltre il limite deli 'orizzonte 
raggiungibile a occhio nudo: se non 
altro per dimostrare a se e pr ima ancora 
agli altri, di essere, di volere, di 
pretendere, di ere ar e e - per che no? - di 
sognare!

Silvano San

Bilinguismo? No problem,
Piu o meno un anno fa, o poco piu, il 
Consiglio Comunale ha dedicato un intero 
punt o ali 'ordine delgiorno alla prohlematica 
inerente la posizione della Comunitd 
nazionale italiana e, in questo contesto, la 
realizzazione di iptelle norme di legge e 
statutarie che regolano la prešerna della 
lingua italiana s ul territorio definito 
razionalmente misto.
Imponente la documentazione preparata dai 
servizi ispettivi det Comune, ai quali 
nelfoccasione, d stalo dalo giusto rilievo. 
Coinvolgente e sostanzialmente positivo 
anche il dibattito tra i consiglieri. Ne consegui 
una seri e di conclusioni e deli bere che 
impegnavano chi di dovere a migliorare 
tpielio che di buonogid esisteva, e a risolvere

3ZE teniAl voditlo
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entro un periodo di tempi, quello che invece 
risultata essere non adempiente. Forse 
sarebbe il caso che almeno la commissione 
per la nazionalitd si facesse carico, in una 
detle prossime sedate, di una piccola analisi 
in merilo.
A titolo di pura curiositd abbiamo valutofare 
una piccola indagine su come le norme 
sull 'ufficialitd della lingua minoritaria 
vengono rispettate dai grossi vecchi e nuovi 
impianti commerciali. A Isola ce ne sono 
aleuni. La situazione, per niente stimolante, 
ci viene offerta da un paio di immagini 
fotografiche. Oltre alla pubblicazione sul 
nostro foglio, provvederemo ad inviarne una 
copia anche alla Commissione preposta.

S.S.
Foto: C. Chicco

Caffe Manzioli - bonjour tristesse

Foto: C. Chicco

Cera chi ci andava a prendere il caffe ogni giorno. Cera chi, passandoci vidno, si voltava dalFaltra parte 
cancellando dalproprio mondo la sua esistenza. C 'era chi lo lodava e chi lo criticava. Per essere sinceri le critiche 
erano notevolmente superiori alle lodi: ed e forse per questo che non e riuscito a tenere i battenti aperti oltre la 
fatidica stagione di prava.
Ca delto, pero, che ormai era comunque diventato parte delFimmagine legata alla nostro edificio. Dal 31 
dicembre scorso, da quando le porte rimangono chiuse ed i locali circondati dal buio - di mattina o di pomeriggio, 
nelle giornute feriali o in quelle festive - entrare a Časa Manzioli da un senso di tristezza: da autunno inoltrato 
in una fredda serafa di pioggia.
Ce da aspettarsi, dopo ta crisi, che arrivi la primavera?



/ n ostri monumenti: no comment...

Foto: C. Chicco

SCUOLASCUOLASCUOLA SCUOLA

Non c'e piti religione
/so/a e una cittadina che tende a curare la sua immagine. E 
una localita piacevole. Pero i suoi cittadini, il piu delle volte, 
non la rispettano. Tra questi ci sono degli sputacchioni che 
con le lom gomme da masticare intaccano il selciato delle vie 
rimesse a nuovo da gualche anno a guesta parte. Polci sono 
abitanti che vivono nelle stesse vie che se ne fregano di 
guanto succede davanti alla soglia delle lom čase. Cosi non 
e difficile trovare escrementi di ogni tipo che creano disgusto 
nelpasseggiare perle sue, altrimenti, bellissimeviuzze. Non 
si pud e non si deve fare di tutte le erbe un fascio. Infatti, 
gualche giorno fa abbiamo osservato in Via Lubiana ( ex 
Pietro Coppo), precisamente alnumero 17, una famiglia che 
con tanto di ramazza e detersivi vari ridava lucentezza al 
selciato davanti alla sua časa. Un esempio da seguire e per 
noi pure da pubblicare. Spehamo non sia 1’ultimo.

Gianfranco Siljan

L 'Epifunid tule le feste se porta viu. Finide le feste, finide le bone mineštre, 
reciutvano dne vecchi proverhi che circolavano dalle nostre parti. Cosi anche a 
scuola si ritorna a pieno ritma ulle nttivitd di studio e apprendimento. Rimane il 
ricordo delle manifestazioni, dei festeggiamenti e delle vacanze. Anche se le prime 
classi, come da programma, hanno previsto per oggi una giornata sportiva sulla 
neve, tutti gli a hm ni sono concentrati nel prepararsi per le valutazione del secondo 
trimestre. Per le classi sesta e nona e anche tempo di incominciare a pensare un po ’ 
piu intensamente alle prove di veriftca finali, prove che, anche se verranno 
somministrate in base alle nuove disposizioni di legge, potranno dare ad alunni, 
genitori ed insegnanti e alla scuola in generale un ipiadro piu completo del lavoro 
svolto in alcune materie. Alla fine de! secondo ciclo, se i risultati non saranno 
soddisfacenti si potrd ancora recuperare n doti a n do strategie diverse e ritmi di lavoro 
piii razionali. Alla fine scuola elementare si avrd una visione pili obiettiva del sapere 
e delle abilitd aa/uisiti nelle tre materie oggetto delta veriftca. Ad alunni ed 
insegnanti non rest a che rimboccarsi le maniche per guesta secondo parte deli 'anno 
scolastico.

Testo e foto: M. Maurel

ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT
L 'anno in cui siamo appena entrati sani un anno denso di appuntamenti sportivi 
tanto a livelli assoluti, con duepicchi ruppresentati dalle ormai imminenti Olimpiadi 
invernali di Torino e dai Mondioli di calcio in Germania, guanto ad un grudo di 
valore agonistico decisamente inferiore, ma non per guesto trascurabile, come pud 
essere della nostra attivitd comunitaria. La sezione sportiva della CI Besenghi 
s 'appresta adaffrontaregli impegniprejissati nelproprioprogramma di lavoro, che 
sostanzialmente non si discosta di malto da guello degli anni precedenti, ai guali 
vanno aggiunte le uscite in gualitd di ospite e via discorrendo. Per cui i varigruppi 
operand sono chiamati ad adempiere i propri compiti con la solita abnegazione che 
li ha sempre contraddistinti in passato e i risultati conseguiti, danilo lustro al 
sodalizio, ne sono una testimonianza. E un vero peccato pero esser sempre costretti 
ad esibirsi nei fantosi “jumps of monkey”, indegna traduzione di salti di scimmia, 
sul piano ftnanziario per condurre in porto i progetti. La speranza per un 2006 
migliore, sotto guesto aspetto, resta tenue ma come sappiamo e sempre l'uit ima a 
morire.

Roberto Siljan

Si dice e non si dice...
E esatto o sbagliato felicitarsi con qualcuno? Beh, vi diciamo subito che 
“felicitarsi” e un francesismo. Percio e da evitare. Si dica: congratularsi, 
complimentarsi, compiacersi, rallegrarsi. E cosi si eviti “felicitazioni”. Noi 
non finiremo mai di congratularci con coloro che smetteranno di felicitarsi.

G.S.

attivitA comunitarie

BIBLIOTECA

La biblioteca e la sala di lettura 
di Palazzo Manzioli e sono aperte 
a tutta la cittadinanza dal lunedi al 
venerdi dalle ore 16.30 alle 19.30.

La Biblioteca Civica di Isola (Via 
Fronte di Liberazione 15) invita i 
bambini dai quattro anni in poi alle 
ore della favola in lingua italiana 
che hanno luogo ogni mercoledi 
alle ore 17 nella Sala cristallina 
delle fiabe.

MANIFESTAZIONI
CULTURALI

Venerdi 20 gennaio, ore 20, Isola, 
Palazzo Manzioli 
ETHNOINSULA 2006
La stagione musicale 2006 inizia 
con una serie di appuntamenti 
mensili legati al progetto 
Ethnoinsula iniziato dal compianto 
LucianoKleva. Progetto che anche 
guesfanno vedrž la partecipazione 
di gruppi di mušica etno di grossa 
portala. Com'č noto, si tratta di 
un’iniziativa che tende al recupero 
di ricchi valori e tradizioni culturali 
e linguistiche.
La prima serata di etno-music e 
intitolata
E BAIRAV ENSEMBLE - Tributo 
alle musiche zingare del mondo 
II gruppo “E Bairav Ensemble” 6 
formate da musicisti provenienti 
da esperienze mušicah molto 
diverse tra loro (classica, jazz, 
etnica e altre) e purtuttavia 
accomunati dalla passione per la 
mušica zingara e, soprattutto, 
affascinati dalfespressivitž del 
modo di suonare “alla tzigana". 
Uensemble, che ha recentemente 
pubblicato il CD "Pulcherrima 
Ignota” ed ha gia partecipato a 
festival e rassegne riscuotendo 
ovungue entusiastici consensi di

pubblico e critica, proporra’, 
rivisitandola in modo personale, la 
mušica popolare dei paesi 
balcanici, che in Europa fu fatta 
conoscere dagli zingari rumeni ed 
ungheresi durante il loro nomade 
girovagare. E mušica struggente 
ed allo stesso tempo travolgente, 
permeata dal calore del fuoco degli 
accampamenti, ma anche dalla 
malinconia dello sguardo di chi 
non sa cosa gli portera il domani. E 
la sonorizzazione dei vari momenti 
della comunitž (matrimoni, 
fidanzamenti, riti di iniziazione, 
feste propiziatorie) forte di un 
lirismo debordante ma anche di 
un’euforica irreguietezza. 
Organizzazione: Comunitš
Autogestita della Nazlonalita 
Italiana di Isola. Ingreso libero.

Mercoledi 25 gennaio, ore 20, 
Capodistria, Teatro Comunale 
DELITTO SULL’ISOLA DELLE 
CAPRE
Rappresentazione teatrale di Ugo 
Betti con il Dramma Italiano di 
Fiume.
Organizzazione: CAN Costiera. 
Trasporto organizzato.

AVVISI

II Gruppo di Arti figurative della 
Comunita degli Italiani “Pasguale 
Besenghi degli Ughi” di Isola 
organzza persabato28gennaiola 
visita alla Fiera delfArte di Bologna. 
Informazioni e iserizioni presso la 
segreteria della “Besenghi”.

II Mandracchio, foglio della Comunita 
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Redattore responsabile:
Andrea Sumenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel,
S. Sau, G. Siljan, R. Siljan, A. Šumenjak 
Sede: Piazza Manzioli 5 
Isola, Slovenia
tel., Iax: (+386 5)616 21 30,616 21 32
www.can-is.si
can.isola@can-is.si



KRIMINALNE
Za nami, torej tudi za izolskimi policisti je razmeroma miren 
teden. Celo na centru za obveščanje so v tednu dni zabeležili en 
sam dogodek v naši občini, kar nas navaja k dvem možnim 
razlagam: ali je prekrškov in kaznivih dejanj v občini vse manj 
ali pa je policistov preveč. Na slednje bi komandir Zinreih in 
policisti sicer imeli takoj celo vrsto ugovorov, ki zagotovo držijo, 
za kanček dvoma pa vendarle primerjava, ki nam jo je po 
elektronski pošti poslal eden od bralcev Mandrača.

Lani presenetljiv upad kriminala v Los Angelesu (sta)

LOS ANGELES - Kriminaliteta v Los Angelesu je lani upadla za 14 
odstotkov v primerjavi z letom 2004. Po besedah župana Antonia 
Villaraigose se je v tem štirimilijonskem mestu v letu 2005 zgodilo 
36 zločinov na 1000 prebivalcev, kar je še manj kot leta 1956, ko se 
je zgodilo 37 zločinov na 1000 prebivalcev.
Občutno so se zmanjšali vsi kazalci kaznivih dejanj, in sicer so 
nasilni zločini upadli za 28,6 odstotka, umori za šest odstotkov, 
posilstva za 16,3 odstotka, vlomi za 4,1 odstotka, napadi pa za 40 
odstotkov. Te številke so spodbudne za policijo v Los Angelesu, ki je 
leta 2005 štela 9302 policista oziroma enega policista na 426 
prebivalcev.

In zdaj sledi komentar bralca:
v LA je en policaj na 426 prebivalcev, če to razmerje prenesemo na 
Izolo (15000 preb.) bi morali imeti 35 policajev in en tolko jih tudi 
imamo (med 32-34 če se ne motim) ampak z dosti manj kriminala 
pri nas. Ali jih je res premalo?
Zdaj pa k dogodkom, ki jih vendarle ni bilo tako malo, kot bi si kdo 
mislil.

UMRL MED VOŽNJO
V Izoli pa je umrl voznik avtomobila. Med vožnjo mu je postalo 
slabo, izgubil je oblast nad vozilom in zapeljal s ceste. Po nekaj urah 
je v izolski bolnišnici umrl zaradi posledic srčnega infarkta.

VIŠEK RDEČE BARVE
Očitno je nekdo ukradel večjo količino rdeče barve, saj je dobro 
prebarval lep del starega mesta, od kontejnerjev do pločnikov in celo 
spomenikov. Tako si je, med drugim, privoščil da je z rdečo barvo 
prebarval kamnitega leva na vogalu palače Bezenghi. Zoper storilca 
bodo policisti podali kazensko ovadbo.

MALACUTTI JE MALO ODŠEL
Policisti so bili obvestili, da je zmanjak še en skuter in sicer je 
nekdo na parkirišču za pošto ukradel Malaguttija, tip Phantom, črne 
barve. Novega lastnika policisti še iščejo.

DOBER ZA ŽILE
Viski je menda dober za širjenje žil in to je verjetno zavedlo 
mladeniča, ki je bil tik pred tem, da se mu žile razširijo, pa mu ni 
uspelo. Prodajalke s trgovine na Velikem trgu so namreč obvestile 
policiste, da so zalotili mladeniča, ki je skušal ukrasti steklenico 
viskija. Policisti so se z nesojenim častilcem pogovorili in ga 
kazensko ovadili.

KAMENA DOBA V ELEKTRONIKI
Na zelo klasičen način si je pri vlomu v trgovino z navtično opremo 
pomagal neznanec, ki pa se očitno spozna na elektroniko. V izolski 
marini je namreč z večjim kamnom razbil steklo izložbe in si tako 
omogočil vstop v trgovino iz katere je ukradel GPS navigacijske 
naprave. Seveda so ga že ovadili, le še najti ga morajo. GPS bo za 
kaj takega premalo.

MALI IZOLSKI OGLASI
ŠTUDENTSKE SOBE 
Stanovanja, poslovni prostori
- Iščem garsonjero ali enosobno stanovanjc v Izoli ali okolici Izole - za daljši čas. Tel: 031 356 345
- 3 članska družina najame v Izoli ali okolici manjše stanovanje za daljši čas. Tel. 070 204 274 
■ V Izoli najamem sobo (lahko s souporabo kopalnice) za 1 - 2 meseca Tel. 041 544 428
- Oddam 2 sobno stanovanje v Izoli paru brez otrok za daljši čas. Informacije na tel. 05 641 86 04
- Društvo VITA za pomoč po nezgodni poškodbi glave najame manjši prostor za pisarno. 
Informacije na tel. št.: 040 455 042 ali 051 309 117.
- Najamem stanovanje, eno in pol ali dvosobno v Izoli za daljše obdobje, tel 040 888 623
- Kupim kmetijsko zemljišče v Izoli ali okolici tel: 041 608 765
- V Ljubljani kupim stanovanje- dvoinpol ali trisobno, z garažo tel: 041 345 826
- V Izoli kupim dvo ali trisobno stanovanje pritličje ali 1. nadstropje te: 031 667 492
- Prodam gozd in 5 pašnikov v bližini Ilirske Bistrice tel. 041 233 451

Motorna vozila
- Prodam renault 5, letnik 92p,egistriran do maja 2006, v dobrem, voznem stanju. Cena po dogovora 
tel 041 557663
- Ugodno prodam kombi Peugeot Boxer, 2,4 TD, podaljšan in povišan, letnik 98, prevoženih 135 
tisoč km. tel 041 707621
- Prodam Alfo 156-1800, letnik 1998 z vso opremo, tel 041 321 627
- Prodam kolo s pomožnim motorjem,!. 2002, solex S 3800, vožen 2 sezoni tel 031 201908
- Prodam skuter Honda 50 X8RF, aluminijasti okvir, letnik 2000, prevoženih 8000 km, 

izvrstno ohranjen kot nov te.: 040752 708

Delo
- Barvam okna in vrata, belim in postavljam luminat... tel.031 406 739
- Iščem frizerko z večletnimi izkušnjami za delo v frizerskem salonu v 
Izoli tel: 041 807 279
-Sem upokojena negovalka starejših oseb z opravljenim izobraževanjem za programe 
negovanja starejših. Imam lastni prevoz in sem pripravljena vsaj dvakrat tedensko 
(ali drugače po dogovoru)pomagati starejšim, ki potrebujejo takšno nego. Tel.: 641 
88 10 ali 040 527 105
- Bife Sonček v Ljubljanski ulici išče natakarico 

PRAVA TEL. ŠTEVILKA 040 888-518
-Gostilna Istra v središču Izole išče natakarico. Tel.:041 345605
- Iščem kakršnokoli delo na domu (gospodinsko, varstvo,...), info 031 862 579
- Takojzaposlimo delavko v avtopralnici (Izola) in v čistilnem servisu tel. 041 951 035
- Inštruiram angleški in italijanski jezikza vse stopnje in pomagam osnovnošolcem pri učenju 
vseh predmetov, pridem tudi na dom tel 031 815 626
Razno
- Brezplačnoodstopim trajnožarni štedilnik na trda gorivaKiperbusch in 
termoakumulacijsko peč. Pogoj da odpeljete oboje naenkrat s svojim prevozom! Izola, Livade, 
pritličje. 031 346220-
-Domače vino refošk in malvazijo z Baredov ter domače aromatizirano žganje je dobro imeti 
pri roki med prazniki. Zase in kot darilo drugim. Dostava v enem dnevu.
Naročila na 041 613 299.
- Podarimo lepo mlado mucko navajeno hišne čistoče. Je zelo igriva in simpatična, primerna 
tudi za v stanovanje.040/896-538
- Računalnik Pentium, torbo za notesnik, rač.programe,rač. igre ugodno prodam. Nudim tudi 
inštrukcije tel: 05 64 15 818-
- Opremo (police in prodajni pult) za manjšo trgovino prodam Oprema sestoji iz prašno barvane 
kovinske konstrukcije ter polic in prodajnega pulta iz naravnega bukovega lesa. Na voljo je tudi blagajniški 
predal. Pojasnila preko telefona št.: 031 235 319-
- Prodam ekstra deviško oljčno olje, mob.: 041 818 675
- Iščemo rabljen Pianino, ki ga ne potrebujete več. Shotoklub, telefon 040 211 434-
- Prodamo zelo dobro ohranjeno kuhinjo s štedilnikom (plin, elektrika), napo, dvojnim 

nerjavečim koritom za 120.000 sit ali po dogovoru. Tel: 041 67 67 02-

KONTROLA BREZ SENZACIJ
V noči s petka na soboto (iz 14. na 15. januar) so policisti opravili 
kontrola nočnih lokalov glede obratovalnega časa, točenja alkoholnih 
pijač in požarne varnosti. Ugotovili so štiri kršitve v zvezi z 
obratovalnim časom in lastnike lokalov pozvali, da si pridobijo 
dovoljenje za obratovanje v podaljšanem času. Drugih večjih napak 
niso odkrili.
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ZVESTOB^Kj NAJ OBVEZUJE
Z veseljem ugotavljamo, da se število naročnikov Mandrača, za razliko od večine 
slovenskih tiskanih medijev, ne zmanjšuje, kar razumemo kot izraz zaupanja bralcev. To pa 
nas hkrati obvezuje k boljšemu delu, saj nam je prav vsak bralec pomemben v naporih za 
poslovno preživetje Mandrača. Potrudi le bomo - zase in seveda predvsem za Vas.

w w

n^poivlmeis sportmii

V ponedeljek zvečer so v predverju izolskega kulturnega doma podelili letošnja 
priznanja najpopularnejšim izolskim športnikom. Tokrat sta plaketo Zveze športnih 
društev Izola iz rok predsednika Lucijana Kozloviča prejela člana namiznoteniškega 
kluba Arrigoni, Kristina Rahotin in Gregor Vukovič. Z njima sta oba trenerja,

Drugih nagrajencev ni bilo, saj so na 
pripravah ali v službi in so plakete 
prevzeli trenerji oziroma starši (za Katjo 
Višnjevec trener Boris Čuk), o težavah in 
prihodnosti Zveze športnih društev je 
govoril predsednik Brane Pišlar, na koncu 
pa so se udeleženci ob zakuski pogovorili 
o prihodnosti te organizacije in izolskega 
športa nasploh.

MLADI ARHITEKTI CENTRA MLADIH

Na javni, odprti, enostopenjski projektni natečaj za najustreznejšo arhitekturno 
rešitev za Mladinski center Arrigoni, ki ga je Občina Izola v sodelovanju z 
Zbornico za arhitekturo in prostor razpisala julija 2005, je prispelo 16 
elaboratov, od tega trije iz našega prostora (Portorož, Izola in Marezige) ostalih 13 
pa iz drugih koncev Slovenije. Komisija, ki ji je predsednikovala Urša Vrhunc iz 
Zbornice za arhitekturo in prostor, občino Izola pa Janez Nučič, Jana Gojanovič 
Purger in Aleksej Skok, je prvo nagrado v vrednosti 2.250.()0() SIT podelila 
skupini mladih arhitektov iz lucijskega podjetja Adria domus.
Avtorji so: Matevž Granda, Peter Emil Grošelj, Sonja Škodnik in Viljem 
Šantavec, ki bodo dobili tudi naročilo za izdelavo celotne projektne dokumentacije. 
Drugonagrajeni projekt je prejel nagrado v višini 1.450.000 tretjeuvrščeni pa 900 
tisoč tolarjev. Priznanje v vrednosti po 600 tisočakov prejmeta še dva elaborata, vsi 
ostali pa bodo dobili povrnjene osnovne stroške izdelave arhitekturnih zasnov.

il I II 'I 1,
Rokometašice ŠD Maestral so v Kopru obiskale moško rokometno 
reprezentanco Slovenije, ki se pripravlja na evropsko prvenstvo v Švici in 
je sodelovala na mednarodnem turnirju Croatia Slovenia cup 2006. 
Igralke so reprezentante po končanem treningu obdarile s košaro 
mandarinov, kivijev, nekaj steklenicami vina in koledarjem z lepimi 
željami ter podpisi, reprezentanti pa sojini v zameno delili avtograme, se 
z našimi rokometašicami fotografirali in z njimi pokramljali.


